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Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

Plats och tid: Sessionssalen, Kommunhuset Jokkmokk, kl. 11:00-13:55 

 Ajourneringar: 11.50-13.00 och 13.20-13.30 

Beslutande ledamöter  Sven Holmqvist (S), ordförande 
och tjänstgörande  Moa Blom (FJK), 1:e vice ordförande 
ersättare:   
                                             Catharina Thuresdotter (S) 
                                             Marina Eriksson (S) 
                                             Jan Sjöberg (S) 
                                             Eva Näslund (S) 
                                             Ann Enberg (S) 
                                             Roland Boman (FJK) 
                                             Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)                                   
                                             Kajsa Boman (FJK) 

Henrik Blind (MP), deltar ej §  
78 

                                             Helen Swartling (MP) 
                                             Cecilia Lundin (MP) 

Birgit Meier Thunborg (M), deltar ej 
§ 78 

         Tony Kvickström (M) 
         Ronny Danielsson (M) 
         Thor-Erling Andreassen (SD)  

 Viktor Segerström (V), deltar §§ 62-
80 

         Malin Lantto (V) 
Jéremy L´helguen (V), deltar §§ 81- 
85 

         Karin Vannar (SV) 
         Fia Kaddik (SV) 
 

  
 

Övriga närvarande:   Marcus Sjaggo, kommunsekreterare 
 Axel Landström, ekonomichef, § 73 
 John Holmgren, säkerhetssamordnare, § 85 
   

 
Tid och plats för  
justering:   Protokollet justeras digitalt senast måndagen 6 november 2023 
 
Paragrafer:  62 - 85 

Underskrifter: Sekreterare…………………………………………………………………………………… 
    Marcus Sjaggo 
 
  Ordförande…………………………………………………………………………………… 
    Sven Holmqvist (S) 
 
  Justerande…………………………………………………………………………………….
                      Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)            Eva Näslund (S) 
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__________________________________________________________________________________ 

ANSLAG / BEVIS 

Organ:  Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum: 2023-10-30 

Datum för anslags   Datum för anslags 
uppsättande:  2023-11-07  nedtagande:  2023-11-29 
 
Förvaringsplats för  
protokollet:   Kommunhuset, Jokkmokk, och digitalt hos kommunstyrelsen  
 
Underskrift: 
 …………………………………………………………………………………………………………… 
  Marcus Sjaggo 
__________________________________________________________________________________ 
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Innehållsförteckning.  

 Ärenden markerade med * hölls överläggningarna bakom stängda dörrar 
 

§ 62 
Val av justerare 
 
§ 63 
Godkännande av föredragningslistan  

 
§ 64  Dnr 2023:726 
Medborgarförslag – Återväcka den digitala infotavlan 
 
§ 65  Dnr 2023:1086 
Motion- Undersköterskor skyddade yrkestitel 
 
§ 66  Dnr 2023:1084 
Interpellation – Gällande motion i ärendet Jokkmokks marknad som 
immateriellt kulturarv 
 
§ 67  Dnr 2023:1083 
Interpellation – Socialnämndens ekonomiska underskott 2023 

 
§ 68  Dnr 2023:1085 
Fråga- Fråga till kommunalrådet Henrik Blind 
 
§ 69  Dnr 2023:455 
Motionssvar- Larmplan för räddningstjänsten 
 
§ 70  Dnr 2020:569 
Motionssvar- Stopp och belägg! Projekt bötfälla medborgarna 
 

  § 71  Dnr 2020:1086 
Motionssvar- Bygg centralt seniorboende med bekvämligheter såsom hiss 
för lättare förflyttningar 
 
§ 72  Dnr 2023:366  
Motionssvar- Nära vård i Jokkmokk 

 
§ 73  Dnr 2023:412 

  Tertialrapport 2 för 2023 
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§ 74  Dnr 2022:28 
Förslag till försäljning av del av Kyrkostaden 1:2 till Vattenfall AB för 
uppförande av Polstjärnan 

§ 75  Dnr 2020:871 
Riktlinjer för avgiftshandläggning inom socialnämndens 
verksamhetsområde 
 
§ 76  Dnr 2023:814  
Förslag till revidering av reglemente och samverkansavtal för Norrbottens 
e-nämnd 
 
§ 77  Dnr 2023:815  
Årsredovisningen för Regionala Kollektivtrafikmyndigheten i Norrbotten, 
RKM, för 2022 
 
§ 78  Dnr 2023:816  
Revisionsberättelsen och frågan om ansvarsfrihet för direktionen i 
Regionala Kollektivtrafikmyndigheten i Norrbotten, RKM, för 2022 
 
§ 79  Dnr 2022:115 
Redovisning av partistöd för 2022 
 

  § 80  Dnr 2023:125 
Beslut om utbetalning av partistöd för 2023 
 

  § 81  Dnr 2023:1038 
  Val av nämndemän vid Gällivare tingsrätt för år 2024-2027 
 

 § 82   
 Avsägelser/valärenden 
 
 § 83 
 Anmälningsärenden 
 
 § 84 
 Uttalande gällande lagstiftning om minimilöner för arbetskraftsinvandring 

 
§ 85 Dnr 2023:960  
*Plan för extraordinära händelser för Jokkmokks kommun 2023-2026* 
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§ 62 

Val av justerare 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att till justerare utse Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) och Eva Näslund (S). 

  ____________  
 
Ärendet 
 
Justering av protokollet från dagens sammanträde äger rum digitalt senast 
måndagen den 6 november 2023. 

  

Protokoll KF 20231030
(Signerat, SHA-256 6E89EE37C4639B553F02D50A6E0FC6F1B1519A86B35A9E2729F87B158757C0B2)

Sida 5 av 46



                                                                                                                            Sida 6 av 45  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2023-10-30 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

 § 63 
 

Godkännande av föredragningslistan  
 
                           Kommunfullmäktige beslutar 
  
 att godkänna utsänd föredragningslista med föreslagen ändring. 
 ___________ 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 

 
Roland Boman (FJK) föreslår följande tillägg till utsänd föredragningslista: 
 
- Uttalande gällande lagstiftning om minimilöner för arbetskraftsinvandring 
(§ 84). 
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 § 64  Dnr 2023:726 

Medborgarförslag – Återväcka den digitala infotavlan 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Håkan Sundqvist. 
 
Förslagsställaren föreslår att den digitala infotavlan som tidigare fanns på 
gaveln till nuvarande apoteket återuppväcks, men att istället ha en 
storbildsskärm och ha en annan placering eftersom det inte var bra att 
passera med bil och hinna se vad som stod på den tidigare tavlan. 

 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Håkan Sundqvist inkommen 2023-06-30. 

 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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 § 65  Dnr 2023:1086 

Motion- Undersköterskor skyddade yrkestitel 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera motionen till kommunstyrelsen för beredning. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
En motion har inkommit från Catharina Thuresdotter (S). 
 
Sedan den 1 juli 2023 är undersköterska en skyddad yrkestitel. Det innebär 
att man behöver ett bevis från Socialstyrelsen för att få använda sig av 
titeln undersköterska inom vård och omsorg. 
 
Det här är ett lyft för yrkeskåren och förhoppningsvis gör det yrket mer 
attraktivt. Vi som arbetsgivare behöver följa upp detta på något vis genom 
att premiera dem som faktiskt valt att utbilda sig till undersköterskor eller 
som genom validering av de kunskaper som faller inom ramen som 
Socialstyrelsen satt upp har rätt att titulera sig undersköterska. 
 
Ansökan skickas in till Socialstyrelsen som tar en fast avgift på 320 kr för 
hanteringen av ansökan. Det är den enskilde medarbetaren själv som både 
ansöker och betalar ansökningsavgiften. 
 
Vi som arbetsgivare behöver sträva efter att vi upplevs som attraktiva, 
både för nyanställda och för befintlig personal, därför yrkar vi på: 
 
Att de medarbetare som ansöker/har ansökt hos Socialstyrelsen om bevis 
för sin skyddade yrkestitel som undersköterska, får tillbaka de 320 kr av 
kommunen som ansökningsavgiften ligger på. 
 
Att denna ersättning blir fastställd att gälla tillsvidare. 

 
Ärendets beredning 
 
Motion från Catharina Thuresdotter inkommen 2023-10-23. 
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 § 65- fortsättning  
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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§ 66 Dnr 2023:1084 
   

Interpellation – Gällande motion i ärendet Jokkmokks marknad 
som immateriellt kulturarv 
 
Kommunfullmäktige beslutar 

 
att interpellationen ska besvaras på nästa kommunfullmäktige. 

 ____________ 
 

Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 

Interpellationen är ställd till kommunstyrelsens ordförande. 
 
Undertecknad önskar svar på den motion som lämnades in av 
Sverigedemokraterna i ärendet Jokkmokks marknad som immateriellt 
kulturarv. 
 
Vad är statusen på den motionen och när kan vi förväntas svar på 
motionen av kommunledningen? Vi anser att arbetet med en ansökan bör 
ges en hög prioritet, med som vi antydde i motionen, målet bör vara att 
kunna få denna utmärkelse på plats till Jokkmokks vintermarknad 2025. 

 
Ärendets beredning 
 
Interpellation från Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2023-10-23. 

 
Överläggningar i kommunfullmäktige 

 
Ordförande förklarar att interpellationen har inkommit för sent för att 
kunna besvaras på detta kommunfullmäktige. 

 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
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§ 67 Dnr 2023:1083 
   

Interpellation – Socialnämndens ekonomiska underskott 2023 
 
Kommunfullmäktige beslutar 

 
att interpellationen ska besvaras på nästa kommunfullmäktige. 

 ____________ 
 

Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 

Interpellationen är ställd till kommunstyrelsens ordförande. 
 
Undertecknad har tagit del av den ekonomiska rapport som framfördes vid 
kommunstyrelsens möte den 16 oktober. 
 
Frågan som jag önskar få svar på är följande. 
 
Mot bakgrund av det stora underskott som socialnämnden uppvisar för 
2023 med minus 21,3 miljoner kr enligt prognos (minus 17,3 miljoner kr 
jämfört med 2022). 
 
Vad har kommunledningen för planer inför kommande budgetår för att 
komma i balans i denna verksamhet. 

 
Ärendets beredning 
 
Interpellation från Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2023-10-23. 

 
Överläggningar i kommunfullmäktige 

 
Ordförande förklarar att interpellationen har inkommit för sent för att 
kunna besvaras på detta kommunfullmäktige. 

 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
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§ 68 Dnr 2023:1085 
   

Fråga- Fråga till kommunalrådet Henrik Blind 
 
Kommunfullmäktige beslutar 

 
att lägga frågan till handlingarna. 

 ____________ 
 

Ärendet 
 
  En fråga har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 

Frågan är ställd till kommunstyrelsens vice ordförande. 
 
Henrik Blind (MP) har vid ett flertal tillfällen i denna församling beskyllt mig 
för att vara motståndare och negativ till utvecklingen i Norrbotten och i 
synnerhet i Jokkmokk (Porjus). 
 
Jag önskar att Blind kan klargöra vad han grundar sina uttalande på. 

 
Ärendets beredning 
 
Fråga från Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2023-10-23. 

 
Överläggningar i kommunfullmäktige 

 
Ordförande förklarar att frågeställaren valt att dra tillbaka sin fråga. 
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 § 69  Dnr 2023:455 
 

Motionssvar- Larmplan räddningstjänsten 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att motionen ska anses vara besvarad i enlighet med 
samhällsbyggarnämndens skrivelse. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett motion har inkommit från Tord Eklund och Thor Erling Andreassen (SD). 
 
Eftersom det framkommit att förändringar gjorts i larmplanen gällande 
räddningstjänsten i Porjus under 2021. 
 
Har vi i SD Jokkmokk vissa funderingar, vem har ändrat i larmplanen på ett 
negativt sätt för utlarmning av räddningstjänsten i Porjus för att minska 
antalet utryckningar i Porjus både gällande trafikolyckor och sjukvårdslarm. 
 
Vilket innebär en  försämring av tryggheten för boende och trafikanter i 
Porjus området vilket redan har visat sig vid trafikolyckor samt patienter 
med hjärtproblem har blivit drabbade vid olika tillfällen. 
 
Det uppmärksammades vid en trafikolycka på E45 mellan Porjus och 
Gällivare i mars när Gällivare och Jokkmokk larmades ut men inte Porjus. 
Vid några tillfällen har inte Porjus larmats ut av larmcentralen utan av 
räddningsledningen i Gällivare. Samma problem drabbade räddningsvärnet 
i Kåbdalis för några år sedan, personal sitter och väntar på larm och ser 
räddningstjänsten från Jokkmokk passerar på E45, som det nu verkar har 
det löst sig när ny räddningschef tillträtt som tur är. 
 
Vi yrkar därför att kommunledningen får i uppdrag att utreda hur detta kan 
hända och genomföras. Vi vill få svar på vem som gjort förändringarna 
samt vilka medarbetare som har tillgång att göra förändringar i larmplanen. 
Vi kräver svar på utredningen senast vid kommunstyrelsen 29 Maj eller 
fullmäktige 12 Juni. 
 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2023-06-20, § 54, som svar på 
motionen: 
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§ 69- fortsättning 
 
Larmplaner är inte fasta utan i Norrbotten använder SOS Alarm sedan 2016 
ett system som heter ”DRH” som står för dynamisk resurshantering. 

 
Det innebär att systemet larmar de tillgängliga resurser (fordon och 
personal) som är närmast olyckan utifrån ett i förväg bestämt behov av 
förmågor för att hantera olyckan. Underlaget för detta tas fram av 
respektive kommun, men målsättningen är att det ska vara så likartat som 
möjligt i alla kommuner. Det innebär att vid exempelvis en trafikolycka så 
kan utlarmningen se olika ut beroende på omfattningen på olyckan, vilka 
tillgängliga resurser som finns i närområdet och vilken körtid dessa har. En 
förutsättning för detta är att alla resurser (fordon) har rätt status i 
systemet, dvs om resurser är tillgänglig eller inte. 
 
Statusrapporteringen på fordon sköts normalt av den lokala 
räddningsstyrkan. Skillnaderna avseende utlarmningen är oftast vanligare 
för mindre stationer som ligger i gränsområden, Utöver dessa tekniska 
aspekter av utlarmningen så finns också en mänsklig faktor där dels SOS 
Alarms operatörer och det vakthavande befälet gör olika bedömningar vid 
en händelse som kan påverka vilka resurser som larmas, exempelvis 
avseende att det bör finnas en beredskap för andra olyckor inom ett 
område. 
 
Systemet fungerar överlag väldigt bra och eventuella avvikelser följs 
normalt alltid upp. Felaktigheter beror ofta på att fordonen har haft fel 
status och inte stått som tillgängliga i systemet, vilket kan bero på den 
mänskliga faktorn eller på störningar i Rakelsystemet. Den mänskliga 
faktorn kan också vara en orsak exempelvis vid bedömningen av en 
händelse och vilket resursbehov man ansett behöver larmas. 
 
Inga förändringar av underlagen till utlarmningen har skett under 2021 och 
2022, däremot har justeringar gjort i samband med förändringen av 
beredskap i år. 
 
Det är räddningschefen som är ytterst ansvarig för förändringar i 
larmplanen. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-09-18, § 127. 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2023-06-20, § 54. 
Kommunfullmäktiges beslut 2023-04-24, § 23. 
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§ 69- fortsättning 
 
Motion från Tord Eklund och Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2023-
04-22. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställarna 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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§ 70 Dnr 2020:569 

Motionssvar – Stopp och belägg! Projekt bötfälla 
medborgarna 

 
 Kommunfullmäktige beslutar 
 
 att ej förlänga nuvarande avtal för trafikövervakning. 
 ____________ 

 
Ärendet 

 
En motion har inkommit från Roland Boman (FJK), Henrik Blind (MP), 
Karin Vannar (SV) och Birgit Meier-Thunborg (M). 
 
I december 2019 tog den politiska majoriteten i vår kommun, 
Socialdemokraterna och Vänsterpartiet, beslut om att bötfälla 
medborgare som parkerade och överskred en linje med ett däck med sitt 
fordon på den jokkmokkska gatan. Var och vad den linjen finns och 
innebär är fortfarande ett mysterium. 
 
Det visar sig nu att den socialdemokratiska och vänsterpartistiska linjen är 
väldigt godtycklig. Ingen information har getts som klargör för 
medborgarna vad som gäller och felaktig information till oppositionen har 
givits. Men böter delas ut. 
 
Många medborgare har bötfällts utan att få någon rimlig förklaring till 
varför. Dessutom så får vaktbolaget för egen del behålla parkeringsböter 
från vissa områden i samhället. Vilket kan förklara deras låga kostnad för 
att genomföra det uppdrag som (V) och (S) gett dom. 
 
I det fallet så var information från den politiska kommunledningen 
glasklar inför beslutet. Alla böter tillfaller kommunen, inget går till 
vaktbolaget. Vad det beskedet var värt vet vi ju nu. 
 
Med tanke på att hela upplägget är misskött föreslår vi i den politiska 
oppositionen att "projekt bötfälla medborgarna" snarast avvecklas. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har berett ärendet. 
 
Om detta kan jag orda mycket. Men förslaget är att inte förlänga avtalet 
med bevakningsföretaget när nuvarande avtal löper ut. 
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§ 70- fortsättning 
 

Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-09-18, § 128. 
Kommunfullmäktiges beslut 2020-06-15, § 51. 
Motion från Roland Boman (FJK), Henrik Blind (MP), Karin Vannar (SV) och 
Birgit Meier-Thunborg (M) inkommen 2020-06-09. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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§ 71 Dnr 2020:1086 

Motionssvar – Bygg centralt seniorboende med 
bekvämligheter såsom hiss för lättare förflyttningar 

 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att motionen ska anses vara besvarad med socialnämndens och 
kommunchefens yttranden 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
En motion har inkommit från Karin Vannar och Fia Kaddik (bägge SV). 

 
Samernas Väl erfar att det saknas bostäder för personer med 
bekvämligheter såsom hiss för lättare förflyttningar. 
 
Vi vill: 
-Att man bygger ett seniorboende centralt som är attraktivt. 
-Att äldre kan välja nytt boende och sälja sina villor på 
fastighetsmarknaden. 
-Att man har nära till apotek, butiker och andra evenemang. 
-Att man kan samnyttja Kaitumgården såsom bad, fotvård etc. 
-Att eventuella kostnader för bostadsanpassning troligen minskar. 
-Att inga biståndsbeslut behövs för att erhålla bostad. 
-Att effektiva uppkopplingar finns att tillgå. 
-Att man kan förflytta sig centralt utan bil och på så sätt vara miljövänlig. 
-Att man kan få äta huvudmålet exempelvis i Kaitumgården eller att få 
matdistribution om man så önskar. 
 
Många äldres fallolyckor kan förhindras med handikappvänliga bostäder. 
Rehabilitering av benbrott är en stor kostnad och ett lidande för enskilda 
personer med behov av hjälpmedel samt personalresurser. 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström har berett 
motionen. 

 
Ur motionen kan det utläsas att ambitionen är att skapa ett seniorboende 
för äldre personer vilket är utformat för att möta behoven hos personer 
som vill ha ett bekvämt och säkert hem att bo i när de blir äldre samt att 
möjliggöra sänkta kostnader inom socialnämndens verksamhet. 
 

Protokoll KF 20231030
(Signerat, SHA-256 6E89EE37C4639B553F02D50A6E0FC6F1B1519A86B35A9E2729F87B158757C0B2)

Sida 18 av 46



                                                                                                                            Sida 19 av 45  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2023-10-30 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

§ 71- fortsättning 
 
Undersökning om behovet av bostäder för äldre i kommunen och hur 
behoven ser ut, t.ex. vilka specifika krav och önskemål äldre har i 
Jokkmokk.  
 
Enligt bostadsförsörjningsplanen som är under framtagande så antas 
socialnämnden att tilldelas ansvaret för att bevaka och kartlägga behovet 
av bostäder för särskilda grupper. Det finns idag ett begränsat antal  
tillgänglighetsanpassade hyreslägenheter. I det fall att syftet med 
uppförandet av seniorbostäder är att på sikt minska hemtjänstens 
kostnader så är det då avgörande att socialnämnden ger input till 
utredningen om kostnadernas omfattning och hur de skulle påverkas. 
 
Undersökning i vad andra kommuner har gjort i liknande situationer. 
Det är vanligt att kommuner bygger seniorboenden för att minska 
kostnaderna för hemtjänsten. Genom att erbjuda seniorboenden kan 
kommunen ge äldre personer ett alternativ till att bo kvar i sina egna hem 
och få hjälp med hemtjänst. Seniorboenden kan erbjuda en mer effektiv 
och kostnadseffektiv lösning för kommunen, eftersom det är enklare och 
billigare att leverera hemtjänst till en grupp boende på ett ställe än att 
besöka enskilda personer i sina hem. 
 
Genom att bygga seniorboenden kan kommunen också erbjuda en högre 
kvalitet på boendet och livskvaliteten för äldre personer, eftersom 
seniorboenden ofta har bättre utrustning och anpassningar för äldre 
personer än vad som kan erbjudas i deras egna hem. Seniorboenden kan 
också innebära att äldre personer får möjlighet att bo närmare andra 
människor i samma ålder och ha tillgång till gemensamma utrymmen och 
aktiviteter som kan förbättra deras sociala liv. 
 
Sammanfattningsvis kan seniorboenden vara en effektiv och 
kostnadseffektiv lösning för kommunen, samtidigt som de ger äldre 
personer en högre livskvalitet och en säker och bekväm plats att bo på.  
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunfullmäktige att besluta att uppdra till socialnämnden att utreda i 
vilken omfattning hemtjänstens kostnader skulle kunna minskas genom 
uppförandet av ett seniorboende, samt att värdera andra aspekter och 
fördelar som förslaget innebär för socialnämndens verksamhet. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2023-04-24, § 28: 
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§ 71- fortsättning 
 
Att uppdra till socialnämnden att utreda i vilken omfattning hemtjänstens 
kostnader skulle kunna minskas genom uppförandet av ett seniorboende, 
samt att värdera andra aspekter och fördelar som förslaget innebär för 
socialnämndens verksamhet. 
 
Att uppdra till kommunstyrelsens ordförande och kommunchefen att ta 
upp frågan om seniorboende med AB Jokkmokkshus. 
 
Socialnämnden beslutade 2023-05-30, § 56, att uppdra till socialchefen att 
bevaka de äldres boendebehov i framtagandet av kommunens 
bostadsförsörjningsplan. 
 
Kommunchef Monica Lundkvist har berett ärendet. 

Kommunledningen har haft under året haft dialog med Jokkmokkshus 
ledning om boende för äldre i Jokkmokkshus lägenhetsbestånd. 
Jokkmokkshus informerade om att de har lägenheter reserverade för äldre.  
 
• Området Läkargatan som är centralt beläget invid äldreboendet 
Kaitumgården och består av 21 marklägenheter anpassade och reserverade 
för äldre och handikappade (1:or och 2:or)  
 
• Området Herrgården som är beläget centralt i Jokkmokk vid parken. 
Området består av 3 huskroppar av typen lamellhus i betong i två plan. 
Lägenheterna på bottenplan har uteplats eller balkong och de på övre plan 
har balkong.  
 
Lägenheterna på bottenplan är reserverade för äldre. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-10-16, § 147. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Monica Lundkvist daterat 2023-10-12. 
Socialnämndens beslut 2023-05-30, § 56. 
Kommunfullmäktige beslut 2023-04-24, § 28 
Kommunstyrelsens beslut 2023-03-27, § 61. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2023-02-23. 
Kommunfullmäktiges beslut 2020-12-14, § 111. 
Motion från Karin Vannar och Fia Kaddik (bägge SV) inkommen 2020-12-14. 
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§ 71- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställarna 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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 § 72  Dnr 2023:366 
 

Motionssvar- Nära vård i Jokkmokks kommun 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att kommunen inte råder över bemanningen eller organisationen enligt 
motionsställarnas förslag men att dialog kontinuerligt förs med Regionen i 
dessa frågor. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett motion har inkommit från Tord Eklund och Thor Erling Andreassen (SD). 
 
Vi anser det som en rättighet att alla våra medborgare har rätt till nära 
sjukvård under dygnets alla timmar samt under helger, vilket vi inte har 
under nuvarande förhållanden i Jokkmokks kommun, när det inte finns 
läkare i beredskap under kvällar, nätter och helger utan man måste då om 
man blir sjuk åka direkt till sjukhus i Gällivare eller Sunderbyn vilket innebär 
stort mänskligt lidande och stora kostnader för enskilda 
kommunmedborgare i slutändan. Vi anser därför att det snarast möjligt 
behövs en förändring i den nära vården. 
 
Vi anser även att det är mycket bedrövligt med tandvården i vår kommun 
med att det inte finns fast tandläkare i vår kommun i nuläget, vilket innebär 
bristande tandvård för våra medborgare eftersom det inte går att få 
tandvård i vår kommun utan medborgarna måste åka långa sträckor med 
bil eller buss till Boden eller Arvidsjaur för fungerande tandvård akut eller 
för undersökningar vilket gör att det innebär mänskligt lidande samt ökade 
kostnader för våra medborgare.  
 
Vi yrkar därför att kommunledningen får i uppdrag att arbeta för en 
förändring tillsammans med övriga kommuner i Norrbotten så att Region 
Norrbotten får en förändring så att det så snart som möjligt finns en 
fungerande närvård i vår kommun och alla de andra kommunerna i vår 
region. 
 
Socialnämnden beslutade 2023-05-29, § 57: 

 
Att återremittera motionen till kommunfullmäktige då socialnämnden inte 
råder över bemanningen eller organisationen enligt motionsställarens 
förslag. 
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§ 72- fortsättning 
 
Att i övrigt hänvisa till den nyligen av kommunfullmäktige 2023-04-24, § 35, 
antagna länsgemensamma strategin ”Tillsammans för nära vård i 
Norrbotten” 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-10-16, § 148. 
Socialnämndens beslut 2023-05-29, § 57. 
Kommunfullmäktiges beslut 2023-04-24, § 22. 
Motion från Tord Eklund och Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2023-
03-27. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställarna 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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 § 73 Dnr 2023:412   

Tertialrapport 2 för 2023 
 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att godkänna tertialrapport 2 för 2023,  
 
att förbereda sig på att använda resultatutjämningsreserven för att 
balansera upp resultatet för 2023,  
 
att notera att alla uppsatta mål ej har uppnåtts, samt 
 
att på nästa kommunfullmäktige få en redovisning av konsultkostnaderna 
hos socialnämnden. 

 ____________ 
 
 Ärendet 

  
Jokkmokks kommun upprättar två tertialbokslut per år. Båda dessa 
rapporter behandlas i kommunfullmäktige. 

Den första tertialrapporten är enklare än den andra som upprättas utifrån 
lagens krav. Den första tertialrapporten redovisar till exempel ingen 
måluppfyllelse. Den är inte heller underlag för revision vilken den andra är. 
Båda delårsrapporterna är mycket enklare och inte lika omfattande och 
inte lika rik på information som årsredovisning är. 
 
Syftet med att lyfta upp en delårsrapport till kommunfullmäktige är att 
eventuella större budgetavvikelser blir kända för kommunfullmäktige. 
Tanken är då att det ska vara möjligt för kommunfullmäktige att fatta 
beslut som gör att de eventuella negativa budgetavvikelserna kan 
förändras så att de inte ska uppstå sett i ett helårsperspektiv. 
 
Utifrån detta resonemang har Jokkmokks kommun bestämt att den 
viktigaste delårsrapporten ur ett ekonomiskt styrningsperspektiv är den 
första tertialrapporten under varje år. 

 
Kommunstyrelsen beslutade 2023-05-29, § 72, att de nämnder som 
prognostiserar underskott inkommer med en redogörelse för sina 
underskott och åtgärder för att komma till rätta med dem till arbets- och 
tillväxtutskottets möte den 19 juni. 
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§ 73- fortsättning 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2023-06-12, § 47, att uppmana nämnderna 
till återhållsamhet. 

 
Tertialrapport 2 för 2023 visar ett resultat på + 3 104 000 kr per den sista 
augusti och för helåret 2023 så visar prognosen på ett resultat på -1,6 
miljoner kr. 
 
Resultatutjämningsreserven uppgår vid årsskiftet 22/23 till 20 miljoner. Det 
finns därav möjlighet att använda medel för att balansera upp det 
prognostiserade negativa resultatet för 2023. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-10-16, § 137. 
Tertialrapport 2 för 2023 
Kommunfullmäktiges beslut 2023-06-12, § 47. 
Kommunstyrelsens beslut 2023-05-29, § 72. 
Tertialrapport 1 för 2023. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 58. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Birgit Meier Thunborg (M) yttrar sig att hon hade velat se 
konsultkostnaderna hos socialnämnden redovisade i tertialrapporten. 
 
Ordförande föreslår att kommunfullmäktige får en redovisning av 
konsultkostnaderna hos socialnämnden på nästa möte. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Kopia till 
Ekonomichef Axel Landström 
Socialchef Björn Wäst 
Akten 
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 § 74  Dnr 2022:28  
 

Förslag till försäljning av del av Kyrkostaden 1:2 till Vattenfall 
AB för uppförande av Polstjärnan 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att besluta att erbjuda Vattenfall AB att få köpa föreslagen del av 
Kyrkostaden 1:2 som detaljplanelagts för Polstjärnan till en summa av 5,8 
miljoner kronor, samt 
 
att besluta att rivningskostnaden av blåa huset ”Dolles” hanteras i separat 
avtal mellan Jokkmokks kommun och Vattenfall. 

 ____________ 
 
 Ärendet 
 

Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2022-01-14, § 2: 
 
Att i samverkan med Vattenfall erbjuda möjlighet för annan part att 
förvärva berörd del av Jokkmokk Kyrkostaden 1:2 av Jokkmokks kommun i 
syfte att bygga kontor med tillhörande lokal/delar i linje med projekt 
Polstjärna. 
 
Att tillsammans med Vattenfall utforma en ny avsiktsförklaring med 
anledning av ny verksamhet med förändrad säkerhetsklass för politiskt 
beslut.  
 
Att kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott informeras löpande om 
ärendet.  
 
Fastighetschef Erik Fagerström har berett ärendet. 
 
För att möjliggöra att extern aktör ska kunna uppföra byggnader för 
Vattenfalls samlokalisering i Jokkmokk, Polstjärnan, på området krävs en 
detaljplaneändring. För närvarande är aktuellt planområde allmänt 
ändamål och därmed krävs en detaljplanändring inför en försäljning. 
 
Fastighetschef Erik Fagerström föreslår kommunstyrelsen besluta: 

  
Att ge i uppdrag att ansöka om planbesked för ändring av detaljplan för 
berört område. 
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§ 74- fortsättning 
 
Att ge i uppdrag att inleda ett arbete med förberedelser för att extern 
aktör ska kunna förvärva aktuellt markområde. 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2021-01-31, § 10, 
att uppdra till kommunchefen att i samverkan med Vattenfall ta fram ett 
förslag till Letter of Intent. 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2021-02-14, § 35, 
att återremittera ärendet till kommunchefen att fortsätta samtalen med 
Vattenfall. 
 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2022-03-17, § 17, att ställa sig positiv 
till planläggning av del av fastigheten 1:2, Polstjärnan, enligt plan- och 
bygglagens 2020:900 utökade förfarande. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2022-04-04, § 46, att avvakta med ärendet då 
inget svar inkommit från Vattenfall. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2022-08-29, § 115, 
att arkitekturen ska beakta de omgivande byggnaderna. 
 
Ett förslag till Letter of Intent har tagits fram. 
 
Avsiktsförklaringens syfte är att klargöra parternas nära samarbete vid 
planering för, och möjliggörande av en samlokalisering av delar av Bolagets 
verksamheter i Jokkmokk. Samarbetet ska syfta till en för Parterna 
ekonomiskt och logistiskt bra lösning. Samlokalisering kan komma att ske 
på Fastigheten genom nybyggnation av kontorslokaler (Kontoret) i 
Jokkmokk samt nyttjande av befintliga lokaler i direkt anslutning till 
Kontoret, (Verkstaden). I Kontoret kan också komma att inrymmas en 
produktionscentral/driftcentral (DC) som nu finns i Vuollerim. Bolaget ska 
också utvärdera alternativa lösningar för samlokaliseringen i Jokkmokk. 
Bolaget kommer på affärsmässig grund fatta beslut om vilket alternativ det 
blir. 
 
Kommunen skall möjliggöra en enkel och kostnadseffektiv övergång för 
Bolagets verksamhet från nuvarande hyresavtal till den nya fastigheten. 
Kommunen ska säkerställa att alla gällande hyresavtal mellan kommunen  
och Bolaget som därmed ersätts ska upphöra när de nya lokalerna är 
inflyttningsklara. 
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§ 74- fortsättning 
 
Med denna avsiktsförklarings signering upphör tidigare avsiktsförklaring 
signerad 2018-02-01 att gälla. Ambitionen är att uppförandet av Kontoret 
skall påbörjas 2023. 
 
Bolaget har efter dialog med Jokkmokks kommun inkommit med ett förslag 
till Letter of Intent.  
 
Fastighetschef Erik Fagerström föreslår kommunstyrelsen besluta: 
 
Att besluta att teckna Letter of Intent. 

 
Kommunstyrelsen beslutade 2022-09-19, § 88, att teckna Letter of Intent 
enligt förslaget, samt att säkerställa att det finns resurser till samhälls- och 
infrastrukturfunktionen och samhällsbyggaravdelningen så att de kan 
arbeta med ärendet. 
 
Jokkmokks kommun har tecknat ett letter of intent (LOI), vilket syftar till att 
detaljplanelägga och försälja en del av fastigheten 1:2, invid Bokenskolan 
och Kunskapens hus. Parterna har tillsammans verkat för att delar av 
bolagets verksamheter i Jokkmokk och Vuollerim samlokaliseras i 
Jokkmokk. Satsningen är en viktig del för Vattenfalls verksamheter och 
gynnar Jokkmokks kommuns fastighetsekonomi och kommunal 
infrastruktur. Satsningen innebär också en attraktivitetshöjande insats för 
verksamheterna i området. Detaljplanen för att möjliggöra 
samlokaliseringen har vunnit laga kraft. 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen besluta: 
 
Att besluta att erbjuda Vattenfall att få köpa del av Kyrkostaden 1:2 som 
detaljplanelagts för Polstjärnan till en summa av 5,8 miljoner kronor. 
 
Att besluta att rivningskostnaden av blåa huset ”Dolles” hanteras i separat 
avtal mellan Jokkmokks kommun och Vattenfall. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-09-18, § 109. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2023-08-01. 
Kommunstyrelsens beslut 2023-01-09, § 4. 
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§ 74- fortsättning 
 

Tjänsteskrivelse från fastighetschef Erik Fagerström daterad 2022-09-18. 
Kommunstyrelsens beslut 2022-09-19, § 88. 
Tjänsteskrivelse från fastighetschef Erik Fagerström daterad 2022-09-08. 
Förslag till Letter of Intent. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-08-29, § 115. 
Kommunstyrelsens beslut 2022-04-04, § 46. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-03-14, § 47. 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2022-03-17, § 17 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-02-14, § 35. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-01-31, § 10. 
Tjänsteskrivelse från fastighetschef Erik Fagerström daterad 2022-01-19. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-01-14, § 2. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Köparen 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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 § 75  Dnr 2020:871  
 

Riktlinjer för avgiftshandläggning inom socialnämndens 
verksamhetsområde 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta förslaget till reviderade riktlinjer för avgiftshandläggning. 

 ____________ 
 
 Ärendet 
 

Socialnämnden har tagit fram ett förslag till förändringar av riktlinjerna 
gällande taxor och avgiftshandläggning. 
 
Socialnämnden beslutade  2023-05-29, § 47, att föreslå 
kommunfullmäktige att anta förslaget till reviderade riktlinjer för 
avgiftshandläggning. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-10-16, § 143. 
Socialnämndens beslut 2023-05-29, § 47. 
Tjänsteskrivelse från verksamhetsutvecklare Terese Sedholm Mattsson 
daterad 2023-05-09. 
Förslag till riktlinjer för avgiftshandläggning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Kopia till 
Socialnämnden 
Socialchef Björn Wäst 
Verksamhetsutvecklare Julia Kielatis och Terese Sedholm Matsson 
Akten 
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 § 76 Dnr 2023:814  

Förslag till revidering av reglemente och samverkansavtal för 
Norrbottens e-nämnd 

 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta reviderat reglemente och samverkansavtal för Norrbottens e-
nämnd. 
____________ 

  
Ärendet 

 
Norrbottens e-nämnd har sedan starten 2013 utvecklat sitt arbetssätt. De 
senaste åren har e-nämnden utvecklat sitt arbetssätt och bland annat 
genomfört en gemensam upphandling av socialtjänstens 
verksamhetssystem. Flera liknande upphandlingar inom andra områden 
planeras. 
 
Ett gemensamt upphandlat verksamhetssystem behöver administreras, e-
nämnden har accepterat detta uppdrag. Med dessa förändrade uppdrag 
och arbetssätt krävs en revidering av reglemente och samverkansavtal.  
 
Kommunchef Monica Lundkvist föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att anta reviderat reglemente och samverkansavtal för Norrbottens e-
nämnd. 

 
 Ärendets beredning 

 
Kommunstyrelsens beslut 2023-09-18, § 121. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Monica Lundkvist daterad 2023-08-18. 
E-nämndens beslut 2023-03-03, § 7. 
Förslag till reviderat reglemente och samverkansavtal. 
 
 
 
 
Kopia till 
E-nämnden 
Akten 
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 § 77 Dnr 2023:815  

Årsredovisningen för Norrbottens Läns 
Kollektivtrafikmyndighet, RKM för 2022 

  
 Kommunfullmäktige beslutar 
 
 att godkänna årsredovisningen för 2022. 
  ____________ 

 
Ärendet 
 
Den regionala kollektivtrafikmyndigheten (RKM) bildades den 1 januari 
2012 under organisationsformen kommunalförbund. Medlemmar är 
kommunerna i Norrbotten samt Region Norrbotten. 
 
I bokslut 2022 visar den sammanställda redovisningen av koncernen ett 
resultat på -32 tkr. Medlemmarna har under året tillskjutit medel för att 
täcka prognosticerade nettokostnader inom busstrafiken som bedrivs av 
Länstrafiken samt tågtrafiken som bedrivs av Norrtåg. 
 
Kollektivtrafiken har under året gått från en intäktskris till en kostnadskris. 
Pandemieffekterna på resandet har varit lägre än 2020 och 2021 men vissa 
spår fanns fortfarande kvar under 2022. En återhämtning av 
resandeintäkter har gjorts och Länstrafiken som helägt dotterbolag når 
80% av 2019 års volym. Trafikverket har kompenserat intäktsbortfallet med 
3 854 tkr. Under året har inflationen tagit fart och särskilt tydligt har det 
märkts på drivmedelspriserna som period- vis varit 80% högre än 
budgeterade värden. Som tumregel kan man säga att en tioprocentig 
ökning av drivmedelspriserna påverkar underskottet i Länstrafikens 
verksamhet med mer än 5 000 tkr. Kostnads- indexökningen från 1 januari 
till den sista december har varit 15% och innebär på årsbas att 
underskottet ökar med cirka 40 000 tkr. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-09-18, § 122. 
Årsredovisning 2022 för RKM. 
 
Kopia till 
RKM 
Akten 
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§ 78 Dnr 2023:816  

Revisionsberättelsen och frågan om ansvarsfrihet för 
ledamöterna i Norrbottens Läns Kollektivtrafikmyndighet, RKM 
för 2022 

 
 Kommunfullmäktige beslutar 
 

att bevilja ansvarsfrihet för 2022 för direktionen samt de enskilda 
ledamöterna i densamma. 

 ____________ 
 
Ärendet 
 
Vi, av Region Norrbotten utsedda revisorer, har granskat den verksamhet 
som bedrivits i kommunalförbundet av dess direktion och genom utsedda 
lekmannarevisorer den verksamhet som bedrivits i kommunalförbundets 
företag. Granskningen har utförts av sakkunniga som biträder revisorerna. 
 
Förbundsdirektionen ansvarar för att verksamheten bedrivs enligt gällande 
mål, beslut och riktlinjer samt de föreskrifter som gäller för verksamheten. 
Den ansvarar också för att det finns en tillräcklig intern kontroll. 
 
Revisorerna ansvarar är att granska verksamhet, intern kontroll och 
räkenskaper samt att pröva om verksamheten bedrivits enligt de uppdrag 
och mål samt de föreskrifter som gäller för verksamheten. Vår granskning 
har utförts enligt kommunallagen, god revisionssed i kommunal 
verksamhet, förbundsordning och revisionsreglemente. Granskningen har 
genomförts med den inriktning och omfattning samt givit det resultat som 
redovisas i bilagan "Revisorernas redogörelse". 
 
Revisorerna bedömer: 
 
Att förbundsdirektionen delvis har bedrivit verksamheten på ett 
ändamålsenligt sätt. Verksamheten har i varierande grad uppnått ställda 
målsättningar för år 2022. 
 
Att förbundsdirektionen delvis utfört verksamheten på ett från ekonomisk 
synpunkt tillfredsställande sätt under 2022. Förbundet/koncernen  
redovisar ett mindre underskott för 2022. Region och kommuner har 
tillskjutit extra finansiering till kollektivtrafiken under året. 
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§ 78- fortsättning 
 
Att förbundsdirektionens interna kontroll delvis varit tillräcklig. Ett 
utvecklingsbehov har noterats när det gäller samråd i 
kollektivtrafikärenden av större vikt. 
 
Att räkenskaperna i allt väsentligt är rättvisande. 
 
Att resultatet enligt årsredovisning 2022 i begränsad grad är förenligt med 
förbundets mål för god ekonomisk hushållning. 
 
Revisorerna tillstyrker: 

 
Att respektive fullmäktige beviljar ansvarsfrihet för direktionen samt de 
enskilda ledamöterna i densamma. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-09-18, § 123. 
Revisionsberättelsen för RKM daterad 2023-05-25. 
 
Anmälan av jäv 
 
Henrik Blind (MP) och Birgit Meier Thunborg (M) anmäler jäv och deltar ej i 
handläggningen och beslutet i ärendet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
RKM 
Akten 
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 § 79 Dnr 2022:115 
 
 Redovisning partistöd 2022 

 
 Kommunfullmäktige beslutar 
 

att godkänna inkommen redovisning. 
 ____________ 
 

Överläggningar i kommunfullmäktige 
 

Ordförande informerar ledamöterna att samtliga redovisningarna av 
partistöden för 2022 har inkommit innan 2023-06-30. 
 
Ärendets beredning 
 
Inkommen redovisning från SV. 
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 § 80  Dnr 2023:125  

Utbetalning av partistöd för 2023 
 

 Kommunfullmäktige beslutar  
 

att betala ut följande partistöd för 2023: 
SV:   33 000 kr 

 ____________ 
 

 Ärendet 
 
Varje parti som fått partistöd för 2022 ska redovisa detta tillsammans med 
ett granskningsintyg till kommunfullmäktige innan 2023-06-30 för att 
kommunfullmäktige ta ett beslut om att betala ut partistöd för 2023. 
 
Grundstöd utgår med 10 000 kr/parti i kommunfullmäktige. 
Partistöd utgår med 11 500 kr/mandat i kommunfullmäktige. 
 
Socialdemokraterna: 6 x 11 500+10 000  79 000kr 
 
Framtid i Jokkmokk: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Miljöpartiet: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Moderaterna: 3 x 11 500+10 000  44 500kr 
 
Vänsterpartiet: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 
 
Samernas Väl: 2x 11 500+10 000  33 000kr 
 
Sverigedemokraterna: 2 x 11 500+10 000 33 000kr 

 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-02-
08. 
 
 

 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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§ 81   Dnr 2023:1038 
 
Val av nämndemän vid Gällivare Tingsrätt för år 2024-2027 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att till nämndemän vid Gällivare Tingsrätt utse  
 
Kenneth Åkerlund (M) 
Lena Sandling (MP) 
Lars Mikkelsson (FJK) 
Eva Näslund (S) 

 Annelie Tuolja (SV) 
 
 att bordlägga valet av 6:e nämndeman.  
 ____________  

 
 Ärendet 
 

Kommunfullmäktige har att utse 6 nämndemän till Gällivare Tingsrätt. 
 
Tingsrätten vill särskilt erinra att ”Vid val av nämndeman skall eftersträvas 
att nämndemannakåren får en allsidig sammansättning med hänsyn till 
ålder, kön och yrke. Om det finns flera alternativa sätt att uppnå en allsidig 
sammansättning bör de personer väljas som inte tidigare tjänstgjort som 
nämndemän eller som tjänstgjort kortast möjliga tid” 

   
 Ärendets beredning 
 

Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-                                                                                                                                    
10-17. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Förslag kommer på att välja Eva Näslund (S), Kenneth Åkerlund (M) , Lena 
Sandling (MP), Lars Mikkelsson (FJK) och Annelie Tuolja (SV) till 
nämndemän. Kommunfullmäktige beslutar att välja dessa. 
 
Catharina Thuresdotter (S) föreslår som 6:e nämndeman Hans Eklöw (S). 
 
Roland Boman (FJK) föreslår att valet som 6:e nämndeman bordläggs. 
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§ 81- fortsättning 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar om kommunfullmäktige ska bordlägga valet av 6:e 
nämndeman och finner att kommunfullmäktige beslutat så. 
 
Ajourneringar 
 
Mötet ajourneras 11.50-13.00 under ärendets behandling. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Gällivare Tingsrätt 
Kommunfullmäktige 
Förtroendemannamatrikeln 
Akten 
 
 

Protokoll KF 20231030
(Signerat, SHA-256 6E89EE37C4639B553F02D50A6E0FC6F1B1519A86B35A9E2729F87B158757C0B2)

Sida 38 av 46



                                                                                                                            Sida 39 av 45  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2023-10-30 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

 § 82  
 
  Avsägelse / valärenden 
   

Kommunfullmäktige beslutar   
 

att godkänna samtliga avsägelser, 
 
att begära en ny röstsammanräkning hos länsstyrelsen för uppdraget som 
ersättare i kommunfullmäktige istället för Elina Nordqvist (MP),  
 
att välja Sonja Mörtsell (S) till ny ledamot i barn- och utbildningsnämnden 
efter Margaretha Holmström (S), 
 
att välja Sivert Mässing (MP) till ny ledamot och vice ordförande i barn- och 
utbildningsnämnden efter Elina Nordqvist (MP), 
 
att välja Cecilia Lundin (MP) till ny ersättare i kommunstyrelsen, ersättare i 
krisledningsnämnden och ersättare i styrelsen för Polcirkeln Lappland AB 
efter Elina Nordqvist (MP), 
 
att välja Mattias Berglund (Opol) till ny revisor efter Emma Holmberg (FJK), 
 
att bordlägga valet av ny ersättare i kultur- och fritidsnämnden efter 
Zandra Asserholt (S), 
 
att välja Thor-Erling Andreassen (SD) till ny ledamot i kommunstyrelsen, 
ledamot i barn- och utbildningsnämnden och ledamot i 
kommunfullmäktiges valberedning efter Tord Eklund (SD), 
 
att välja Mats Tikka (SD) till ny ersättare i kommunstyrelsen efter Thor-
Erling Andreassen (SD), 
 
att välja Ronny Danielsson (M) till ny ledamot i Lapplands gymnasienämnd 
efter Tord Eklund (SD), 
 
att välja Mats Tikka (SD) till ny ersättare i Lapplands gymnasienämnd efter 
Ronny Danielsson (M) 
 
att välja Thor-Erling Andreassen (SD) till ny ersättare i krisledningsnämnden 
efter Tord Eklund (SD), samt 
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§ 82- fortsättning 
 
att välja Mats Tikka (SD) till ny ersättare i valnämnden efter Tord Eklund 
(SD). 

  ________________ 
 
  Ärendet  
 

Margaretha Holmström (S) har avsagt sig uppdraget som ledamot i barn- 
och utbildningsnämnden. 
 
Elina Nordqvist (MP) har avsagt sig uppdragen som ledamot och vice 
ordförande i barn- och utbildningsnämnden, ersättare i 
kommunfullmäktige, ersättare i kommunstyrelsen, ersättare i 
krisledningsnämnden och ersättare i styrelsen för Polcirkeln Lappland AB. 
 
Emma Holmberg (FJK) har avsagt sig uppdraget som revisor. 

 
Zandra Asserholt (S) har avflyttat från kommunen och därmed förfaller 
hennes uppdrag som ersättare i kultur- och fritidsnämnden. 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valen till uppdragen som 
ledamot i kommunfullmäktiges valberedning, kommunstyrelsen, barn- och 
utbildningsnämnden och Lapplands gymnasienämnd, samt uppdragen som 
ersättare i krisledningsnämnden och valnämnden efter Tord Eklund (SD). 
 
 
 
 
 
 

 
 

Kopia till 
Länsstyrelsen 
Lapplands Gymnasienämnd 
Revisorerna 
PWC 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Nämndssekreterare Thereze Gustafsson 
Nämndsekreterare Linda Nordström 
Förtroendemannamatrikeln 
Akten 
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  § 83 
 
  Anmälningsärenden 

 
Kommunfullmäktige beslutar  

 
att lägga ärendet till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 
 

 Inga anmälningsärenden har anmälts till sammanträdet. 
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  § 84  Dnr 2023:1127 
  

Uttalande gällande lagstiftning om minimilöner för 
arbetskraftsinvandring 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att de partier som vill skriver under uttalandet.  

 ____________ 
 

Reservationer 
 
M-ledamöterna samt Thor-Erling Andreassen (SD) anmäler skriftlig 
reservation mot beslutet. 

 
 Ärendet 
 

Roland Boman (FJK) har lyft förslaget på ett uttalande från 
kommunfullmäktige till Sveriges regering och riksdagspartierna: 
 
Nu i dagarna så inträder en lagstiftning om minimilöner för 
arbetskraftsinvandring som kommer att medföra att ett flertal anställda 
inom Jokkmokks kommun kommer att mista sina anställningar och riskerar 
att utvisas. 
 
Det handlar inte om svart eller illegal arbetskraft. Det handlar om 
medarbetare som arbetar inom gällande kollektivavtals ramar, betalar 
skatt och är integrerade i samhället. 
 
Vi tror att det är bra att höja lönekravet från dagens 13 000 kr vilket är en 
orimlig låg lön. Men vi i Jokkmokks kommunfullmäktige vill att 
lönesättningen ska kopplas till den svenska modellen där parterna har 
ansvar för löneförhandlingarna. 
 
Därför uppmanar kommunfullmäktige i Jokkmokks kommun regeringen 
och övriga riksdagspartier att ändra beslutet och agera enligt svensk 
tradition på arbetsmarknaden. Alltså att parterna på arbetsmarknaden 
sköter lönesättningen kopplat till de kollektivavtal som finns inom de 
berörda områdena. 
 
Det skulle innebära en kollektivavtalsmässig lön vid arbetskraftsinvandring 
och att det kaos vi ser framför oss för både arbetsgivare och arbetstagare  
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§ 84- fortsättning 
 
skulle minimeras, samtidigt som utnyttjandet av arbetskraftsinvandrare 
skulle minska. 

 
Ärendets beredning 
 
Förslag till uttalande inkommen 2023-10-30. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Roland Boman (FJK) läser upp förslaget till uttalande. 
 
Catharina Thuresdotter (S), Fia Kaddik (SV) och Henrik Blind (MP) förklarar 
att de stödjer uttalandet. 
 
Birgit Meier Thunborg (M) förklarar att hon idag ej är beredd att skriva 
under uttalandet. 
 
Ordförande föreslår att de partier som vill skriver under uttalandet. 
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  § 85  Dnr 2023:960 
  

Plan för extraordinära händelser för Jokkmokks kommun 2023-
2026 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta ”Plan för extraordinära händelser – Jokkmokks kommun 2023-
2026”. 

 ____________ 
 
 Ärendet 
 

En plan för extraordinära händelser skapas för varje mandatperiod i 
beaktande av risk- och sårbarhetsanalysen. Planen för extraordinära 
händelser innehåller sammanfattat: 
 

• Hur kommunen ska organisera sig under en kris 
• Hur vi ska bedriva samverkan och ledning i syfte att uppnå 

samordning och inriktning  
• Vilka lokaler med nödvändig teknisk utrustning som kommunen har 

för att bedriva samverkan och ledning  
 
Planen för extraordinära händelser är något som ligger till grund för att 
kommunen ska kunna bedriva en effektiv krishantering. Bland annat via att 
resurser har inventerats och krisledningsorganisationen har klargjorts innan 
en kris har inträffat bidrar det till mer effektiv hantering i krisens första 
skede. Planen kan med fördel även nyttjas för händelser som inte är 
extraordinära.  
 
Säkerhetssamordnare John Holmgren föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att anta ”Plan för extraordinära händelser – Jokkmokks kommun 2023-
2026”. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-10-18, § 151. 
Tjänsteskrivelse från säkerhetssamordnare John Holmgren 2023-09-19. 
Plan för extraordinära händelser- Jokkmokks kommun 2023-2026. 
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§ 85- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Samhällsbyggarchef Patrik Sundberg 
Säkerhetssamordnare John Holmgren 
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Plats och tid: Sessionssalen, Kommunhuset Jokkmokk, kl. 11:00-13:55 


 Ajourneringar: 11.50-13.00 och 13.20-13.30 


Beslutande ledamöter  Sven Holmqvist (S), ordförande 
och tjänstgörande  Moa Blom (FJK), 1:e vice ordförande 
ersättare:   
                                             Catharina Thuresdotter (S) 
                                             Marina Eriksson (S) 
                                             Jan Sjöberg (S) 
                                             Eva Näslund (S) 
                                             Ann Enberg (S) 
                                             Roland Boman (FJK) 
                                             Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)                                   
                                             Kajsa Boman (FJK) 


Henrik Blind (MP), deltar ej §  
78 


                                             Helen Swartling (MP) 
                                             Cecilia Lundin (MP) 


Birgit Meier Thunborg (M), deltar ej 
§ 78 


         Tony Kvickström (M) 
         Ronny Danielsson (M) 
         Thor-Erling Andreassen (SD)  


 Viktor Segerström (V), deltar §§ 62-
80 


         Malin Lantto (V) 
Jéremy L´helguen (V), deltar §§ 81- 
85 


         Karin Vannar (SV) 
         Fia Kaddik (SV) 
 


  
 


Övriga närvarande:   Marcus Sjaggo, kommunsekreterare 
 Axel Landström, ekonomichef, § 73 
 John Holmgren, säkerhetssamordnare, § 85 
   


 
Tid och plats för  
justering:   Protokollet justeras digitalt senast måndagen 6 november 2023 
 
Paragrafer:  62 - 85 


Underskrifter: Sekreterare…………………………………………………………………………………… 
    Marcus Sjaggo 
 
  Ordförande…………………………………………………………………………………… 
    Sven Holmqvist (S) 
 
  Justerande…………………………………………………………………………………….
                      Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)            Eva Näslund (S) 
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ANSLAG / BEVIS 


Organ:  Kommunfullmäktige 


Sammanträdesdatum: 2023-10-30 


Datum för anslags   Datum för anslags 
uppsättande:  2023-11-07  nedtagande:  2023-11-29 
 
Förvaringsplats för  
protokollet:   Kommunhuset, Jokkmokk, och digitalt hos kommunstyrelsen  
 
Underskrift: 
 …………………………………………………………………………………………………………… 
  Marcus Sjaggo 
__________________________________________________________________________________ 
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Innehållsförteckning.  


 Ärenden markerade med * hölls överläggningarna bakom stängda dörrar 
 


§ 62 
Val av justerare 
 
§ 63 
Godkännande av föredragningslistan  


 
§ 64  Dnr 2023:726 
Medborgarförslag – Återväcka den digitala infotavlan 
 
§ 65  Dnr 2023:1086 
Motion- Undersköterskor skyddade yrkestitel 
 
§ 66  Dnr 2023:1084 
Interpellation – Gällande motion i ärendet Jokkmokks marknad som 
immateriellt kulturarv 
 
§ 67  Dnr 2023:1083 
Interpellation – Socialnämndens ekonomiska underskott 2023 


 
§ 68  Dnr 2023:1085 
Fråga- Fråga till kommunalrådet Henrik Blind 
 
§ 69  Dnr 2023:455 
Motionssvar- Larmplan för räddningstjänsten 
 
§ 70  Dnr 2020:569 
Motionssvar- Stopp och belägg! Projekt bötfälla medborgarna 
 


  § 71  Dnr 2020:1086 
Motionssvar- Bygg centralt seniorboende med bekvämligheter såsom hiss 
för lättare förflyttningar 
 
§ 72  Dnr 2023:366  
Motionssvar- Nära vård i Jokkmokk 


 
§ 73  Dnr 2023:412 


  Tertialrapport 2 för 2023 
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§ 74  Dnr 2022:28 
Förslag till försäljning av del av Kyrkostaden 1:2 till Vattenfall AB för 
uppförande av Polstjärnan 


§ 75  Dnr 2020:871 
Riktlinjer för avgiftshandläggning inom socialnämndens 
verksamhetsområde 
 
§ 76  Dnr 2023:814  
Förslag till revidering av reglemente och samverkansavtal för Norrbottens 
e-nämnd 
 
§ 77  Dnr 2023:815  
Årsredovisningen för Regionala Kollektivtrafikmyndigheten i Norrbotten, 
RKM, för 2022 
 
§ 78  Dnr 2023:816  
Revisionsberättelsen och frågan om ansvarsfrihet för direktionen i 
Regionala Kollektivtrafikmyndigheten i Norrbotten, RKM, för 2022 
 
§ 79  Dnr 2022:115 
Redovisning av partistöd för 2022 
 


  § 80  Dnr 2023:125 
Beslut om utbetalning av partistöd för 2023 
 


  § 81  Dnr 2023:1038 
  Val av nämndemän vid Gällivare tingsrätt för år 2024-2027 
 


 § 82   
 Avsägelser/valärenden 
 
 § 83 
 Anmälningsärenden 
 
 § 84 
 Uttalande gällande lagstiftning om minimilöner för arbetskraftsinvandring 


 
§ 85 Dnr 2023:960  
*Plan för extraordinära händelser för Jokkmokks kommun 2023-2026* 
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§ 62 


Val av justerare 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att till justerare utse Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) och Eva Näslund (S). 


  ____________  
 
Ärendet 
 
Justering av protokollet från dagens sammanträde äger rum digitalt senast 
måndagen den 6 november 2023. 
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 § 63 
 


Godkännande av föredragningslistan  
 
                           Kommunfullmäktige beslutar 
  
 att godkänna utsänd föredragningslista med föreslagen ändring. 
 ___________ 
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Roland Boman (FJK) föreslår följande tillägg till utsänd föredragningslista: 
 
- Uttalande gällande lagstiftning om minimilöner för arbetskraftsinvandring 
(§ 84). 
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 § 64  Dnr 2023:726 


Medborgarförslag – Återväcka den digitala infotavlan 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning, samt 
 
att uppdra till kommunstyrelsen att besvara det. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Håkan Sundqvist. 
 
Förslagsställaren föreslår att den digitala infotavlan som tidigare fanns på 
gaveln till nuvarande apoteket återuppväcks, men att istället ha en 
storbildsskärm och ha en annan placering eftersom det inte var bra att 
passera med bil och hinna se vad som stod på den tidigare tavlan. 


 
Ärendets beredning 
 
Medborgarförslag från Håkan Sundqvist inkommen 2023-06-30. 


 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och uppdra till 
kommunstyrelsen att besvara det. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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 § 65  Dnr 2023:1086 


Motion- Undersköterskor skyddade yrkestitel 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att remittera motionen till kommunstyrelsen för beredning. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
En motion har inkommit från Catharina Thuresdotter (S). 
 
Sedan den 1 juli 2023 är undersköterska en skyddad yrkestitel. Det innebär 
att man behöver ett bevis från Socialstyrelsen för att få använda sig av 
titeln undersköterska inom vård och omsorg. 
 
Det här är ett lyft för yrkeskåren och förhoppningsvis gör det yrket mer 
attraktivt. Vi som arbetsgivare behöver följa upp detta på något vis genom 
att premiera dem som faktiskt valt att utbilda sig till undersköterskor eller 
som genom validering av de kunskaper som faller inom ramen som 
Socialstyrelsen satt upp har rätt att titulera sig undersköterska. 
 
Ansökan skickas in till Socialstyrelsen som tar en fast avgift på 320 kr för 
hanteringen av ansökan. Det är den enskilde medarbetaren själv som både 
ansöker och betalar ansökningsavgiften. 
 
Vi som arbetsgivare behöver sträva efter att vi upplevs som attraktiva, 
både för nyanställda och för befintlig personal, därför yrkar vi på: 
 
Att de medarbetare som ansöker/har ansökt hos Socialstyrelsen om bevis 
för sin skyddade yrkestitel som undersköterska, får tillbaka de 320 kr av 
kommunen som ansökningsavgiften ligger på. 
 
Att denna ersättning blir fastställd att gälla tillsvidare. 


 
Ärendets beredning 
 
Motion från Catharina Thuresdotter inkommen 2023-10-23. 
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 § 65- fortsättning  
 
 Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


På förslag av ordföranden beslutar kommunfullmäktige att remittera 
motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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§ 66 Dnr 2023:1084 
   


Interpellation – Gällande motion i ärendet Jokkmokks marknad 
som immateriellt kulturarv 
 
Kommunfullmäktige beslutar 


 
att interpellationen ska besvaras på nästa kommunfullmäktige. 


 ____________ 
 


Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 


Interpellationen är ställd till kommunstyrelsens ordförande. 
 
Undertecknad önskar svar på den motion som lämnades in av 
Sverigedemokraterna i ärendet Jokkmokks marknad som immateriellt 
kulturarv. 
 
Vad är statusen på den motionen och när kan vi förväntas svar på 
motionen av kommunledningen? Vi anser att arbetet med en ansökan bör 
ges en hög prioritet, med som vi antydde i motionen, målet bör vara att 
kunna få denna utmärkelse på plats till Jokkmokks vintermarknad 2025. 


 
Ärendets beredning 
 
Interpellation från Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2023-10-23. 


 
Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Ordförande förklarar att interpellationen har inkommit för sent för att 
kunna besvaras på detta kommunfullmäktige. 


 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
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§ 67 Dnr 2023:1083 
   


Interpellation – Socialnämndens ekonomiska underskott 2023 
 
Kommunfullmäktige beslutar 


 
att interpellationen ska besvaras på nästa kommunfullmäktige. 


 ____________ 
 


Ärendet 
 
  En interpellation har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 


Interpellationen är ställd till kommunstyrelsens ordförande. 
 
Undertecknad har tagit del av den ekonomiska rapport som framfördes vid 
kommunstyrelsens möte den 16 oktober. 
 
Frågan som jag önskar få svar på är följande. 
 
Mot bakgrund av det stora underskott som socialnämnden uppvisar för 
2023 med minus 21,3 miljoner kr enligt prognos (minus 17,3 miljoner kr 
jämfört med 2022). 
 
Vad har kommunledningen för planer inför kommande budgetår för att 
komma i balans i denna verksamhet. 


 
Ärendets beredning 
 
Interpellation från Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2023-10-23. 


 
Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Ordförande förklarar att interpellationen har inkommit för sent för att 
kunna besvaras på detta kommunfullmäktige. 


 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
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§ 68 Dnr 2023:1085 
   


Fråga- Fråga till kommunalrådet Henrik Blind 
 
Kommunfullmäktige beslutar 


 
att lägga frågan till handlingarna. 


 ____________ 
 


Ärendet 
 
  En fråga har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 


Frågan är ställd till kommunstyrelsens vice ordförande. 
 
Henrik Blind (MP) har vid ett flertal tillfällen i denna församling beskyllt mig 
för att vara motståndare och negativ till utvecklingen i Norrbotten och i 
synnerhet i Jokkmokk (Porjus). 
 
Jag önskar att Blind kan klargöra vad han grundar sina uttalande på. 


 
Ärendets beredning 
 
Fråga från Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2023-10-23. 


 
Överläggningar i kommunfullmäktige 


 
Ordförande förklarar att frågeställaren valt att dra tillbaka sin fråga. 
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 § 69  Dnr 2023:455 
 


Motionssvar- Larmplan räddningstjänsten 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att motionen ska anses vara besvarad i enlighet med 
samhällsbyggarnämndens skrivelse. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett motion har inkommit från Tord Eklund och Thor Erling Andreassen (SD). 
 
Eftersom det framkommit att förändringar gjorts i larmplanen gällande 
räddningstjänsten i Porjus under 2021. 
 
Har vi i SD Jokkmokk vissa funderingar, vem har ändrat i larmplanen på ett 
negativt sätt för utlarmning av räddningstjänsten i Porjus för att minska 
antalet utryckningar i Porjus både gällande trafikolyckor och sjukvårdslarm. 
 
Vilket innebär en  försämring av tryggheten för boende och trafikanter i 
Porjus området vilket redan har visat sig vid trafikolyckor samt patienter 
med hjärtproblem har blivit drabbade vid olika tillfällen. 
 
Det uppmärksammades vid en trafikolycka på E45 mellan Porjus och 
Gällivare i mars när Gällivare och Jokkmokk larmades ut men inte Porjus. 
Vid några tillfällen har inte Porjus larmats ut av larmcentralen utan av 
räddningsledningen i Gällivare. Samma problem drabbade räddningsvärnet 
i Kåbdalis för några år sedan, personal sitter och väntar på larm och ser 
räddningstjänsten från Jokkmokk passerar på E45, som det nu verkar har 
det löst sig när ny räddningschef tillträtt som tur är. 
 
Vi yrkar därför att kommunledningen får i uppdrag att utreda hur detta kan 
hända och genomföras. Vi vill få svar på vem som gjort förändringarna 
samt vilka medarbetare som har tillgång att göra förändringar i larmplanen. 
Vi kräver svar på utredningen senast vid kommunstyrelsen 29 Maj eller 
fullmäktige 12 Juni. 
 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2023-06-20, § 54, som svar på 
motionen: 
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§ 69- fortsättning 
 
Larmplaner är inte fasta utan i Norrbotten använder SOS Alarm sedan 2016 
ett system som heter ”DRH” som står för dynamisk resurshantering. 


 
Det innebär att systemet larmar de tillgängliga resurser (fordon och 
personal) som är närmast olyckan utifrån ett i förväg bestämt behov av 
förmågor för att hantera olyckan. Underlaget för detta tas fram av 
respektive kommun, men målsättningen är att det ska vara så likartat som 
möjligt i alla kommuner. Det innebär att vid exempelvis en trafikolycka så 
kan utlarmningen se olika ut beroende på omfattningen på olyckan, vilka 
tillgängliga resurser som finns i närområdet och vilken körtid dessa har. En 
förutsättning för detta är att alla resurser (fordon) har rätt status i 
systemet, dvs om resurser är tillgänglig eller inte. 
 
Statusrapporteringen på fordon sköts normalt av den lokala 
räddningsstyrkan. Skillnaderna avseende utlarmningen är oftast vanligare 
för mindre stationer som ligger i gränsområden, Utöver dessa tekniska 
aspekter av utlarmningen så finns också en mänsklig faktor där dels SOS 
Alarms operatörer och det vakthavande befälet gör olika bedömningar vid 
en händelse som kan påverka vilka resurser som larmas, exempelvis 
avseende att det bör finnas en beredskap för andra olyckor inom ett 
område. 
 
Systemet fungerar överlag väldigt bra och eventuella avvikelser följs 
normalt alltid upp. Felaktigheter beror ofta på att fordonen har haft fel 
status och inte stått som tillgängliga i systemet, vilket kan bero på den 
mänskliga faktorn eller på störningar i Rakelsystemet. Den mänskliga 
faktorn kan också vara en orsak exempelvis vid bedömningen av en 
händelse och vilket resursbehov man ansett behöver larmas. 
 
Inga förändringar av underlagen till utlarmningen har skett under 2021 och 
2022, däremot har justeringar gjort i samband med förändringen av 
beredskap i år. 
 
Det är räddningschefen som är ytterst ansvarig för förändringar i 
larmplanen. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-09-18, § 127. 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2023-06-20, § 54. 
Kommunfullmäktiges beslut 2023-04-24, § 23. 
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§ 69- fortsättning 
 
Motion från Tord Eklund och Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2023-
04-22. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställarna 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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§ 70 Dnr 2020:569 


Motionssvar – Stopp och belägg! Projekt bötfälla 
medborgarna 


 
 Kommunfullmäktige beslutar 
 
 att ej förlänga nuvarande avtal för trafikövervakning. 
 ____________ 


 
Ärendet 


 
En motion har inkommit från Roland Boman (FJK), Henrik Blind (MP), 
Karin Vannar (SV) och Birgit Meier-Thunborg (M). 
 
I december 2019 tog den politiska majoriteten i vår kommun, 
Socialdemokraterna och Vänsterpartiet, beslut om att bötfälla 
medborgare som parkerade och överskred en linje med ett däck med sitt 
fordon på den jokkmokkska gatan. Var och vad den linjen finns och 
innebär är fortfarande ett mysterium. 
 
Det visar sig nu att den socialdemokratiska och vänsterpartistiska linjen är 
väldigt godtycklig. Ingen information har getts som klargör för 
medborgarna vad som gäller och felaktig information till oppositionen har 
givits. Men böter delas ut. 
 
Många medborgare har bötfällts utan att få någon rimlig förklaring till 
varför. Dessutom så får vaktbolaget för egen del behålla parkeringsböter 
från vissa områden i samhället. Vilket kan förklara deras låga kostnad för 
att genomföra det uppdrag som (V) och (S) gett dom. 
 
I det fallet så var information från den politiska kommunledningen 
glasklar inför beslutet. Alla böter tillfaller kommunen, inget går till 
vaktbolaget. Vad det beskedet var värt vet vi ju nu. 
 
Med tanke på att hela upplägget är misskött föreslår vi i den politiska 
oppositionen att "projekt bötfälla medborgarna" snarast avvecklas. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har berett ärendet. 
 
Om detta kan jag orda mycket. Men förslaget är att inte förlänga avtalet 
med bevakningsföretaget när nuvarande avtal löper ut. 
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§ 70- fortsättning 
 


Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-09-18, § 128. 
Kommunfullmäktiges beslut 2020-06-15, § 51. 
Motion från Roland Boman (FJK), Henrik Blind (MP), Karin Vannar (SV) och 
Birgit Meier-Thunborg (M) inkommen 2020-06-09. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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§ 71 Dnr 2020:1086 


Motionssvar – Bygg centralt seniorboende med 
bekvämligheter såsom hiss för lättare förflyttningar 


 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att motionen ska anses vara besvarad med socialnämndens och 
kommunchefens yttranden 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
En motion har inkommit från Karin Vannar och Fia Kaddik (bägge SV). 


 
Samernas Väl erfar att det saknas bostäder för personer med 
bekvämligheter såsom hiss för lättare förflyttningar. 
 
Vi vill: 
-Att man bygger ett seniorboende centralt som är attraktivt. 
-Att äldre kan välja nytt boende och sälja sina villor på 
fastighetsmarknaden. 
-Att man har nära till apotek, butiker och andra evenemang. 
-Att man kan samnyttja Kaitumgården såsom bad, fotvård etc. 
-Att eventuella kostnader för bostadsanpassning troligen minskar. 
-Att inga biståndsbeslut behövs för att erhålla bostad. 
-Att effektiva uppkopplingar finns att tillgå. 
-Att man kan förflytta sig centralt utan bil och på så sätt vara miljövänlig. 
-Att man kan få äta huvudmålet exempelvis i Kaitumgården eller att få 
matdistribution om man så önskar. 
 
Många äldres fallolyckor kan förhindras med handikappvänliga bostäder. 
Rehabilitering av benbrott är en stor kostnad och ett lidande för enskilda 
personer med behov av hjälpmedel samt personalresurser. 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström har berett 
motionen. 


 
Ur motionen kan det utläsas att ambitionen är att skapa ett seniorboende 
för äldre personer vilket är utformat för att möta behoven hos personer 
som vill ha ett bekvämt och säkert hem att bo i när de blir äldre samt att 
möjliggöra sänkta kostnader inom socialnämndens verksamhet. 
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§ 71- fortsättning 
 
Undersökning om behovet av bostäder för äldre i kommunen och hur 
behoven ser ut, t.ex. vilka specifika krav och önskemål äldre har i 
Jokkmokk.  
 
Enligt bostadsförsörjningsplanen som är under framtagande så antas 
socialnämnden att tilldelas ansvaret för att bevaka och kartlägga behovet 
av bostäder för särskilda grupper. Det finns idag ett begränsat antal  
tillgänglighetsanpassade hyreslägenheter. I det fall att syftet med 
uppförandet av seniorbostäder är att på sikt minska hemtjänstens 
kostnader så är det då avgörande att socialnämnden ger input till 
utredningen om kostnadernas omfattning och hur de skulle påverkas. 
 
Undersökning i vad andra kommuner har gjort i liknande situationer. 
Det är vanligt att kommuner bygger seniorboenden för att minska 
kostnaderna för hemtjänsten. Genom att erbjuda seniorboenden kan 
kommunen ge äldre personer ett alternativ till att bo kvar i sina egna hem 
och få hjälp med hemtjänst. Seniorboenden kan erbjuda en mer effektiv 
och kostnadseffektiv lösning för kommunen, eftersom det är enklare och 
billigare att leverera hemtjänst till en grupp boende på ett ställe än att 
besöka enskilda personer i sina hem. 
 
Genom att bygga seniorboenden kan kommunen också erbjuda en högre 
kvalitet på boendet och livskvaliteten för äldre personer, eftersom 
seniorboenden ofta har bättre utrustning och anpassningar för äldre 
personer än vad som kan erbjudas i deras egna hem. Seniorboenden kan 
också innebära att äldre personer får möjlighet att bo närmare andra 
människor i samma ålder och ha tillgång till gemensamma utrymmen och 
aktiviteter som kan förbättra deras sociala liv. 
 
Sammanfattningsvis kan seniorboenden vara en effektiv och 
kostnadseffektiv lösning för kommunen, samtidigt som de ger äldre 
personer en högre livskvalitet och en säker och bekväm plats att bo på.  
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunfullmäktige att besluta att uppdra till socialnämnden att utreda i 
vilken omfattning hemtjänstens kostnader skulle kunna minskas genom 
uppförandet av ett seniorboende, samt att värdera andra aspekter och 
fördelar som förslaget innebär för socialnämndens verksamhet. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2023-04-24, § 28: 
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§ 71- fortsättning 
 
Att uppdra till socialnämnden att utreda i vilken omfattning hemtjänstens 
kostnader skulle kunna minskas genom uppförandet av ett seniorboende, 
samt att värdera andra aspekter och fördelar som förslaget innebär för 
socialnämndens verksamhet. 
 
Att uppdra till kommunstyrelsens ordförande och kommunchefen att ta 
upp frågan om seniorboende med AB Jokkmokkshus. 
 
Socialnämnden beslutade 2023-05-30, § 56, att uppdra till socialchefen att 
bevaka de äldres boendebehov i framtagandet av kommunens 
bostadsförsörjningsplan. 
 
Kommunchef Monica Lundkvist har berett ärendet. 


Kommunledningen har haft under året haft dialog med Jokkmokkshus 
ledning om boende för äldre i Jokkmokkshus lägenhetsbestånd. 
Jokkmokkshus informerade om att de har lägenheter reserverade för äldre.  
 
• Området Läkargatan som är centralt beläget invid äldreboendet 
Kaitumgården och består av 21 marklägenheter anpassade och reserverade 
för äldre och handikappade (1:or och 2:or)  
 
• Området Herrgården som är beläget centralt i Jokkmokk vid parken. 
Området består av 3 huskroppar av typen lamellhus i betong i två plan. 
Lägenheterna på bottenplan har uteplats eller balkong och de på övre plan 
har balkong.  
 
Lägenheterna på bottenplan är reserverade för äldre. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-10-16, § 147. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Monica Lundkvist daterat 2023-10-12. 
Socialnämndens beslut 2023-05-30, § 56. 
Kommunfullmäktige beslut 2023-04-24, § 28 
Kommunstyrelsens beslut 2023-03-27, § 61. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2023-02-23. 
Kommunfullmäktiges beslut 2020-12-14, § 111. 
Motion från Karin Vannar och Fia Kaddik (bägge SV) inkommen 2020-12-14. 
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§ 71- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställarna 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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 § 72  Dnr 2023:366 
 


Motionssvar- Nära vård i Jokkmokks kommun 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att kommunen inte råder över bemanningen eller organisationen enligt 
motionsställarnas förslag men att dialog kontinuerligt förs med Regionen i 
dessa frågor. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett motion har inkommit från Tord Eklund och Thor Erling Andreassen (SD). 
 
Vi anser det som en rättighet att alla våra medborgare har rätt till nära 
sjukvård under dygnets alla timmar samt under helger, vilket vi inte har 
under nuvarande förhållanden i Jokkmokks kommun, när det inte finns 
läkare i beredskap under kvällar, nätter och helger utan man måste då om 
man blir sjuk åka direkt till sjukhus i Gällivare eller Sunderbyn vilket innebär 
stort mänskligt lidande och stora kostnader för enskilda 
kommunmedborgare i slutändan. Vi anser därför att det snarast möjligt 
behövs en förändring i den nära vården. 
 
Vi anser även att det är mycket bedrövligt med tandvården i vår kommun 
med att det inte finns fast tandläkare i vår kommun i nuläget, vilket innebär 
bristande tandvård för våra medborgare eftersom det inte går att få 
tandvård i vår kommun utan medborgarna måste åka långa sträckor med 
bil eller buss till Boden eller Arvidsjaur för fungerande tandvård akut eller 
för undersökningar vilket gör att det innebär mänskligt lidande samt ökade 
kostnader för våra medborgare.  
 
Vi yrkar därför att kommunledningen får i uppdrag att arbeta för en 
förändring tillsammans med övriga kommuner i Norrbotten så att Region 
Norrbotten får en förändring så att det så snart som möjligt finns en 
fungerande närvård i vår kommun och alla de andra kommunerna i vår 
region. 
 
Socialnämnden beslutade 2023-05-29, § 57: 


 
Att återremittera motionen till kommunfullmäktige då socialnämnden inte 
råder över bemanningen eller organisationen enligt motionsställarens 
förslag. 
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§ 72- fortsättning 
 
Att i övrigt hänvisa till den nyligen av kommunfullmäktige 2023-04-24, § 35, 
antagna länsgemensamma strategin ”Tillsammans för nära vård i 
Norrbotten” 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-10-16, § 148. 
Socialnämndens beslut 2023-05-29, § 57. 
Kommunfullmäktiges beslut 2023-04-24, § 22. 
Motion från Tord Eklund och Thor-Erling Andreassen (SD) inkommen 2023-
03-27. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställarna 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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 § 73 Dnr 2023:412   


Tertialrapport 2 för 2023 
 


Kommunfullmäktige beslutar 
 
att godkänna tertialrapport 2 för 2023,  
 
att förbereda sig på att använda resultatutjämningsreserven för att 
balansera upp resultatet för 2023,  
 
att notera att alla uppsatta mål ej har uppnåtts, samt 
 
att på nästa kommunfullmäktige få en redovisning av konsultkostnaderna 
hos socialnämnden. 


 ____________ 
 
 Ärendet 


  
Jokkmokks kommun upprättar två tertialbokslut per år. Båda dessa 
rapporter behandlas i kommunfullmäktige. 


Den första tertialrapporten är enklare än den andra som upprättas utifrån 
lagens krav. Den första tertialrapporten redovisar till exempel ingen 
måluppfyllelse. Den är inte heller underlag för revision vilken den andra är. 
Båda delårsrapporterna är mycket enklare och inte lika omfattande och 
inte lika rik på information som årsredovisning är. 
 
Syftet med att lyfta upp en delårsrapport till kommunfullmäktige är att 
eventuella större budgetavvikelser blir kända för kommunfullmäktige. 
Tanken är då att det ska vara möjligt för kommunfullmäktige att fatta 
beslut som gör att de eventuella negativa budgetavvikelserna kan 
förändras så att de inte ska uppstå sett i ett helårsperspektiv. 
 
Utifrån detta resonemang har Jokkmokks kommun bestämt att den 
viktigaste delårsrapporten ur ett ekonomiskt styrningsperspektiv är den 
första tertialrapporten under varje år. 


 
Kommunstyrelsen beslutade 2023-05-29, § 72, att de nämnder som 
prognostiserar underskott inkommer med en redogörelse för sina 
underskott och åtgärder för att komma till rätta med dem till arbets- och 
tillväxtutskottets möte den 19 juni. 
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§ 73- fortsättning 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2023-06-12, § 47, att uppmana nämnderna 
till återhållsamhet. 


 
Tertialrapport 2 för 2023 visar ett resultat på + 3 104 000 kr per den sista 
augusti och för helåret 2023 så visar prognosen på ett resultat på -1,6 
miljoner kr. 
 
Resultatutjämningsreserven uppgår vid årsskiftet 22/23 till 20 miljoner. Det 
finns därav möjlighet att använda medel för att balansera upp det 
prognostiserade negativa resultatet för 2023. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-10-16, § 137. 
Tertialrapport 2 för 2023 
Kommunfullmäktiges beslut 2023-06-12, § 47. 
Kommunstyrelsens beslut 2023-05-29, § 72. 
Tertialrapport 1 för 2023. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 58. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Birgit Meier Thunborg (M) yttrar sig att hon hade velat se 
konsultkostnaderna hos socialnämnden redovisade i tertialrapporten. 
 
Ordförande föreslår att kommunfullmäktige får en redovisning av 
konsultkostnaderna hos socialnämnden på nästa möte. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
Kopia till 
Ekonomichef Axel Landström 
Socialchef Björn Wäst 
Akten 
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 § 74  Dnr 2022:28  
 


Förslag till försäljning av del av Kyrkostaden 1:2 till Vattenfall 
AB för uppförande av Polstjärnan 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att besluta att erbjuda Vattenfall AB att få köpa föreslagen del av 
Kyrkostaden 1:2 som detaljplanelagts för Polstjärnan till en summa av 5,8 
miljoner kronor, samt 
 
att besluta att rivningskostnaden av blåa huset ”Dolles” hanteras i separat 
avtal mellan Jokkmokks kommun och Vattenfall. 


 ____________ 
 
 Ärendet 
 


Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2022-01-14, § 2: 
 
Att i samverkan med Vattenfall erbjuda möjlighet för annan part att 
förvärva berörd del av Jokkmokk Kyrkostaden 1:2 av Jokkmokks kommun i 
syfte att bygga kontor med tillhörande lokal/delar i linje med projekt 
Polstjärna. 
 
Att tillsammans med Vattenfall utforma en ny avsiktsförklaring med 
anledning av ny verksamhet med förändrad säkerhetsklass för politiskt 
beslut.  
 
Att kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott informeras löpande om 
ärendet.  
 
Fastighetschef Erik Fagerström har berett ärendet. 
 
För att möjliggöra att extern aktör ska kunna uppföra byggnader för 
Vattenfalls samlokalisering i Jokkmokk, Polstjärnan, på området krävs en 
detaljplaneändring. För närvarande är aktuellt planområde allmänt 
ändamål och därmed krävs en detaljplanändring inför en försäljning. 
 
Fastighetschef Erik Fagerström föreslår kommunstyrelsen besluta: 


  
Att ge i uppdrag att ansöka om planbesked för ändring av detaljplan för 
berört område. 
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§ 74- fortsättning 
 
Att ge i uppdrag att inleda ett arbete med förberedelser för att extern 
aktör ska kunna förvärva aktuellt markområde. 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2021-01-31, § 10, 
att uppdra till kommunchefen att i samverkan med Vattenfall ta fram ett 
förslag till Letter of Intent. 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2021-02-14, § 35, 
att återremittera ärendet till kommunchefen att fortsätta samtalen med 
Vattenfall. 
 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2022-03-17, § 17, att ställa sig positiv 
till planläggning av del av fastigheten 1:2, Polstjärnan, enligt plan- och 
bygglagens 2020:900 utökade förfarande. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2022-04-04, § 46, att avvakta med ärendet då 
inget svar inkommit från Vattenfall. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2022-08-29, § 115, 
att arkitekturen ska beakta de omgivande byggnaderna. 
 
Ett förslag till Letter of Intent har tagits fram. 
 
Avsiktsförklaringens syfte är att klargöra parternas nära samarbete vid 
planering för, och möjliggörande av en samlokalisering av delar av Bolagets 
verksamheter i Jokkmokk. Samarbetet ska syfta till en för Parterna 
ekonomiskt och logistiskt bra lösning. Samlokalisering kan komma att ske 
på Fastigheten genom nybyggnation av kontorslokaler (Kontoret) i 
Jokkmokk samt nyttjande av befintliga lokaler i direkt anslutning till 
Kontoret, (Verkstaden). I Kontoret kan också komma att inrymmas en 
produktionscentral/driftcentral (DC) som nu finns i Vuollerim. Bolaget ska 
också utvärdera alternativa lösningar för samlokaliseringen i Jokkmokk. 
Bolaget kommer på affärsmässig grund fatta beslut om vilket alternativ det 
blir. 
 
Kommunen skall möjliggöra en enkel och kostnadseffektiv övergång för 
Bolagets verksamhet från nuvarande hyresavtal till den nya fastigheten. 
Kommunen ska säkerställa att alla gällande hyresavtal mellan kommunen  
och Bolaget som därmed ersätts ska upphöra när de nya lokalerna är 
inflyttningsklara. 
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§ 74- fortsättning 
 
Med denna avsiktsförklarings signering upphör tidigare avsiktsförklaring 
signerad 2018-02-01 att gälla. Ambitionen är att uppförandet av Kontoret 
skall påbörjas 2023. 
 
Bolaget har efter dialog med Jokkmokks kommun inkommit med ett förslag 
till Letter of Intent.  
 
Fastighetschef Erik Fagerström föreslår kommunstyrelsen besluta: 
 
Att besluta att teckna Letter of Intent. 


 
Kommunstyrelsen beslutade 2022-09-19, § 88, att teckna Letter of Intent 
enligt förslaget, samt att säkerställa att det finns resurser till samhälls- och 
infrastrukturfunktionen och samhällsbyggaravdelningen så att de kan 
arbeta med ärendet. 
 
Jokkmokks kommun har tecknat ett letter of intent (LOI), vilket syftar till att 
detaljplanelägga och försälja en del av fastigheten 1:2, invid Bokenskolan 
och Kunskapens hus. Parterna har tillsammans verkat för att delar av 
bolagets verksamheter i Jokkmokk och Vuollerim samlokaliseras i 
Jokkmokk. Satsningen är en viktig del för Vattenfalls verksamheter och 
gynnar Jokkmokks kommuns fastighetsekonomi och kommunal 
infrastruktur. Satsningen innebär också en attraktivitetshöjande insats för 
verksamheterna i området. Detaljplanen för att möjliggöra 
samlokaliseringen har vunnit laga kraft. 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen besluta: 
 
Att besluta att erbjuda Vattenfall att få köpa del av Kyrkostaden 1:2 som 
detaljplanelagts för Polstjärnan till en summa av 5,8 miljoner kronor. 
 
Att besluta att rivningskostnaden av blåa huset ”Dolles” hanteras i separat 
avtal mellan Jokkmokks kommun och Vattenfall. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-09-18, § 109. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2023-08-01. 
Kommunstyrelsens beslut 2023-01-09, § 4. 
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§ 74- fortsättning 
 


Tjänsteskrivelse från fastighetschef Erik Fagerström daterad 2022-09-18. 
Kommunstyrelsens beslut 2022-09-19, § 88. 
Tjänsteskrivelse från fastighetschef Erik Fagerström daterad 2022-09-08. 
Förslag till Letter of Intent. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-08-29, § 115. 
Kommunstyrelsens beslut 2022-04-04, § 46. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-03-14, § 47. 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2022-03-17, § 17 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-02-14, § 35. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-01-31, § 10. 
Tjänsteskrivelse från fastighetschef Erik Fagerström daterad 2022-01-19. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-01-14, § 2. 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Köparen 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 
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 § 75  Dnr 2020:871  
 


Riktlinjer för avgiftshandläggning inom socialnämndens 
verksamhetsområde 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta förslaget till reviderade riktlinjer för avgiftshandläggning. 


 ____________ 
 
 Ärendet 
 


Socialnämnden har tagit fram ett förslag till förändringar av riktlinjerna 
gällande taxor och avgiftshandläggning. 
 
Socialnämnden beslutade  2023-05-29, § 47, att föreslå 
kommunfullmäktige att anta förslaget till reviderade riktlinjer för 
avgiftshandläggning. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-10-16, § 143. 
Socialnämndens beslut 2023-05-29, § 47. 
Tjänsteskrivelse från verksamhetsutvecklare Terese Sedholm Mattsson 
daterad 2023-05-09. 
Förslag till riktlinjer för avgiftshandläggning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
Kopia till 
Socialnämnden 
Socialchef Björn Wäst 
Verksamhetsutvecklare Julia Kielatis och Terese Sedholm Matsson 
Akten 
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 § 76 Dnr 2023:814  


Förslag till revidering av reglemente och samverkansavtal för 
Norrbottens e-nämnd 


 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta reviderat reglemente och samverkansavtal för Norrbottens e-
nämnd. 
____________ 


  
Ärendet 


 
Norrbottens e-nämnd har sedan starten 2013 utvecklat sitt arbetssätt. De 
senaste åren har e-nämnden utvecklat sitt arbetssätt och bland annat 
genomfört en gemensam upphandling av socialtjänstens 
verksamhetssystem. Flera liknande upphandlingar inom andra områden 
planeras. 
 
Ett gemensamt upphandlat verksamhetssystem behöver administreras, e-
nämnden har accepterat detta uppdrag. Med dessa förändrade uppdrag 
och arbetssätt krävs en revidering av reglemente och samverkansavtal.  
 
Kommunchef Monica Lundkvist föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att anta reviderat reglemente och samverkansavtal för Norrbottens e-
nämnd. 


 
 Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens beslut 2023-09-18, § 121. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Monica Lundkvist daterad 2023-08-18. 
E-nämndens beslut 2023-03-03, § 7. 
Förslag till reviderat reglemente och samverkansavtal. 
 
 
 
 
Kopia till 
E-nämnden 
Akten 
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 § 77 Dnr 2023:815  


Årsredovisningen för Norrbottens Läns 
Kollektivtrafikmyndighet, RKM för 2022 


  
 Kommunfullmäktige beslutar 
 
 att godkänna årsredovisningen för 2022. 
  ____________ 


 
Ärendet 
 
Den regionala kollektivtrafikmyndigheten (RKM) bildades den 1 januari 
2012 under organisationsformen kommunalförbund. Medlemmar är 
kommunerna i Norrbotten samt Region Norrbotten. 
 
I bokslut 2022 visar den sammanställda redovisningen av koncernen ett 
resultat på -32 tkr. Medlemmarna har under året tillskjutit medel för att 
täcka prognosticerade nettokostnader inom busstrafiken som bedrivs av 
Länstrafiken samt tågtrafiken som bedrivs av Norrtåg. 
 
Kollektivtrafiken har under året gått från en intäktskris till en kostnadskris. 
Pandemieffekterna på resandet har varit lägre än 2020 och 2021 men vissa 
spår fanns fortfarande kvar under 2022. En återhämtning av 
resandeintäkter har gjorts och Länstrafiken som helägt dotterbolag når 
80% av 2019 års volym. Trafikverket har kompenserat intäktsbortfallet med 
3 854 tkr. Under året har inflationen tagit fart och särskilt tydligt har det 
märkts på drivmedelspriserna som period- vis varit 80% högre än 
budgeterade värden. Som tumregel kan man säga att en tioprocentig 
ökning av drivmedelspriserna påverkar underskottet i Länstrafikens 
verksamhet med mer än 5 000 tkr. Kostnads- indexökningen från 1 januari 
till den sista december har varit 15% och innebär på årsbas att 
underskottet ökar med cirka 40 000 tkr. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-09-18, § 122. 
Årsredovisning 2022 för RKM. 
 
Kopia till 
RKM 
Akten 
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§ 78 Dnr 2023:816  


Revisionsberättelsen och frågan om ansvarsfrihet för 
ledamöterna i Norrbottens Läns Kollektivtrafikmyndighet, RKM 
för 2022 


 
 Kommunfullmäktige beslutar 
 


att bevilja ansvarsfrihet för 2022 för direktionen samt de enskilda 
ledamöterna i densamma. 


 ____________ 
 
Ärendet 
 
Vi, av Region Norrbotten utsedda revisorer, har granskat den verksamhet 
som bedrivits i kommunalförbundet av dess direktion och genom utsedda 
lekmannarevisorer den verksamhet som bedrivits i kommunalförbundets 
företag. Granskningen har utförts av sakkunniga som biträder revisorerna. 
 
Förbundsdirektionen ansvarar för att verksamheten bedrivs enligt gällande 
mål, beslut och riktlinjer samt de föreskrifter som gäller för verksamheten. 
Den ansvarar också för att det finns en tillräcklig intern kontroll. 
 
Revisorerna ansvarar är att granska verksamhet, intern kontroll och 
räkenskaper samt att pröva om verksamheten bedrivits enligt de uppdrag 
och mål samt de föreskrifter som gäller för verksamheten. Vår granskning 
har utförts enligt kommunallagen, god revisionssed i kommunal 
verksamhet, förbundsordning och revisionsreglemente. Granskningen har 
genomförts med den inriktning och omfattning samt givit det resultat som 
redovisas i bilagan "Revisorernas redogörelse". 
 
Revisorerna bedömer: 
 
Att förbundsdirektionen delvis har bedrivit verksamheten på ett 
ändamålsenligt sätt. Verksamheten har i varierande grad uppnått ställda 
målsättningar för år 2022. 
 
Att förbundsdirektionen delvis utfört verksamheten på ett från ekonomisk 
synpunkt tillfredsställande sätt under 2022. Förbundet/koncernen  
redovisar ett mindre underskott för 2022. Region och kommuner har 
tillskjutit extra finansiering till kollektivtrafiken under året. 
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§ 78- fortsättning 
 
Att förbundsdirektionens interna kontroll delvis varit tillräcklig. Ett 
utvecklingsbehov har noterats när det gäller samråd i 
kollektivtrafikärenden av större vikt. 
 
Att räkenskaperna i allt väsentligt är rättvisande. 
 
Att resultatet enligt årsredovisning 2022 i begränsad grad är förenligt med 
förbundets mål för god ekonomisk hushållning. 
 
Revisorerna tillstyrker: 


 
Att respektive fullmäktige beviljar ansvarsfrihet för direktionen samt de 
enskilda ledamöterna i densamma. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-09-18, § 123. 
Revisionsberättelsen för RKM daterad 2023-05-25. 
 
Anmälan av jäv 
 
Henrik Blind (MP) och Birgit Meier Thunborg (M) anmäler jäv och deltar ej i 
handläggningen och beslutet i ärendet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
RKM 
Akten 
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 § 79 Dnr 2022:115 
 
 Redovisning partistöd 2022 


 
 Kommunfullmäktige beslutar 
 


att godkänna inkommen redovisning. 
 ____________ 
 


Överläggningar i kommunfullmäktige 
 


Ordförande informerar ledamöterna att samtliga redovisningarna av 
partistöden för 2022 har inkommit innan 2023-06-30. 
 
Ärendets beredning 
 
Inkommen redovisning från SV. 
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 § 80  Dnr 2023:125  


Utbetalning av partistöd för 2023 
 


 Kommunfullmäktige beslutar  
 


att betala ut följande partistöd för 2023: 
SV:   33 000 kr 


 ____________ 
 


 Ärendet 
 
Varje parti som fått partistöd för 2022 ska redovisa detta tillsammans med 
ett granskningsintyg till kommunfullmäktige innan 2023-06-30 för att 
kommunfullmäktige ta ett beslut om att betala ut partistöd för 2023. 
 
Grundstöd utgår med 10 000 kr/parti i kommunfullmäktige. 
Partistöd utgår med 11 500 kr/mandat i kommunfullmäktige. 
 
Socialdemokraterna: 6 x 11 500+10 000  79 000kr 
 
Framtid i Jokkmokk: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Miljöpartiet: 4 x 11 500+10 000  56 000kr 
 
Moderaterna: 3 x 11 500+10 000  44 500kr 
 
Vänsterpartiet: 2 x 11 500+10 000  33 000kr 
 
Samernas Väl: 2x 11 500+10 000  33 000kr 
 
Sverigedemokraterna: 2 x 11 500+10 000 33 000kr 


 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-02-
08. 
 
 


 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Akten 







                                                                                                                            Sida 37 av 45  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunfullmäktige                                                       2023-10-30 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


§ 81   Dnr 2023:1038 
 
Val av nämndemän vid Gällivare Tingsrätt för år 2024-2027 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att till nämndemän vid Gällivare Tingsrätt utse  
 
Kenneth Åkerlund (M) 
Lena Sandling (MP) 
Lars Mikkelsson (FJK) 
Eva Näslund (S) 


 Annelie Tuolja (SV) 
 
 att bordlägga valet av 6:e nämndeman.  
 ____________  


 
 Ärendet 
 


Kommunfullmäktige har att utse 6 nämndemän till Gällivare Tingsrätt. 
 
Tingsrätten vill särskilt erinra att ”Vid val av nämndeman skall eftersträvas 
att nämndemannakåren får en allsidig sammansättning med hänsyn till 
ålder, kön och yrke. Om det finns flera alternativa sätt att uppnå en allsidig 
sammansättning bör de personer väljas som inte tidigare tjänstgjort som 
nämndemän eller som tjänstgjort kortast möjliga tid” 


   
 Ärendets beredning 
 


Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-                                                                                                                                    
10-17. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Förslag kommer på att välja Eva Näslund (S), Kenneth Åkerlund (M) , Lena 
Sandling (MP), Lars Mikkelsson (FJK) och Annelie Tuolja (SV) till 
nämndemän. Kommunfullmäktige beslutar att välja dessa. 
 
Catharina Thuresdotter (S) föreslår som 6:e nämndeman Hans Eklöw (S). 
 
Roland Boman (FJK) föreslår att valet som 6:e nämndeman bordläggs. 
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§ 81- fortsättning 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar om kommunfullmäktige ska bordlägga valet av 6:e 
nämndeman och finner att kommunfullmäktige beslutat så. 
 
Ajourneringar 
 
Mötet ajourneras 11.50-13.00 under ärendets behandling. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Gällivare Tingsrätt 
Kommunfullmäktige 
Förtroendemannamatrikeln 
Akten 
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 § 82  
 
  Avsägelse / valärenden 
   


Kommunfullmäktige beslutar   
 


att godkänna samtliga avsägelser, 
 
att begära en ny röstsammanräkning hos länsstyrelsen för uppdraget som 
ersättare i kommunfullmäktige istället för Elina Nordqvist (MP),  
 
att välja Sonja Mörtsell (S) till ny ledamot i barn- och utbildningsnämnden 
efter Margaretha Holmström (S), 
 
att välja Sivert Mässing (MP) till ny ledamot och vice ordförande i barn- och 
utbildningsnämnden efter Elina Nordqvist (MP), 
 
att välja Cecilia Lundin (MP) till ny ersättare i kommunstyrelsen, ersättare i 
krisledningsnämnden och ersättare i styrelsen för Polcirkeln Lappland AB 
efter Elina Nordqvist (MP), 
 
att välja Mattias Berglund (Opol) till ny revisor efter Emma Holmberg (FJK), 
 
att bordlägga valet av ny ersättare i kultur- och fritidsnämnden efter 
Zandra Asserholt (S), 
 
att välja Thor-Erling Andreassen (SD) till ny ledamot i kommunstyrelsen, 
ledamot i barn- och utbildningsnämnden och ledamot i 
kommunfullmäktiges valberedning efter Tord Eklund (SD), 
 
att välja Mats Tikka (SD) till ny ersättare i kommunstyrelsen efter Thor-
Erling Andreassen (SD), 
 
att välja Ronny Danielsson (M) till ny ledamot i Lapplands gymnasienämnd 
efter Tord Eklund (SD), 
 
att välja Mats Tikka (SD) till ny ersättare i Lapplands gymnasienämnd efter 
Ronny Danielsson (M) 
 
att välja Thor-Erling Andreassen (SD) till ny ersättare i krisledningsnämnden 
efter Tord Eklund (SD), samt 
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§ 82- fortsättning 
 
att välja Mats Tikka (SD) till ny ersättare i valnämnden efter Tord Eklund 
(SD). 


  ________________ 
 
  Ärendet  
 


Margaretha Holmström (S) har avsagt sig uppdraget som ledamot i barn- 
och utbildningsnämnden. 
 
Elina Nordqvist (MP) har avsagt sig uppdragen som ledamot och vice 
ordförande i barn- och utbildningsnämnden, ersättare i 
kommunfullmäktige, ersättare i kommunstyrelsen, ersättare i 
krisledningsnämnden och ersättare i styrelsen för Polcirkeln Lappland AB. 
 
Emma Holmberg (FJK) har avsagt sig uppdraget som revisor. 


 
Zandra Asserholt (S) har avflyttat från kommunen och därmed förfaller 
hennes uppdrag som ersättare i kultur- och fritidsnämnden. 
 
Kommunfullmäktige har sedan tidigare bordlagt valen till uppdragen som 
ledamot i kommunfullmäktiges valberedning, kommunstyrelsen, barn- och 
utbildningsnämnden och Lapplands gymnasienämnd, samt uppdragen som 
ersättare i krisledningsnämnden och valnämnden efter Tord Eklund (SD). 
 
 
 
 
 
 


 
 


Kopia till 
Länsstyrelsen 
Lapplands Gymnasienämnd 
Revisorerna 
PWC 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Nämndssekreterare Thereze Gustafsson 
Nämndsekreterare Linda Nordström 
Förtroendemannamatrikeln 
Akten 
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  § 83 
 
  Anmälningsärenden 


 
Kommunfullmäktige beslutar  


 
att lägga ärendet till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 
 


 Inga anmälningsärenden har anmälts till sammanträdet. 
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  § 84  Dnr 2023:1127 
  


Uttalande gällande lagstiftning om minimilöner för 
arbetskraftsinvandring 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att de partier som vill skriver under uttalandet.  


 ____________ 
 


Reservationer 
 
M-ledamöterna samt Thor-Erling Andreassen (SD) anmäler skriftlig 
reservation mot beslutet. 


 
 Ärendet 
 


Roland Boman (FJK) har lyft förslaget på ett uttalande från 
kommunfullmäktige till Sveriges regering och riksdagspartierna: 
 
Nu i dagarna så inträder en lagstiftning om minimilöner för 
arbetskraftsinvandring som kommer att medföra att ett flertal anställda 
inom Jokkmokks kommun kommer att mista sina anställningar och riskerar 
att utvisas. 
 
Det handlar inte om svart eller illegal arbetskraft. Det handlar om 
medarbetare som arbetar inom gällande kollektivavtals ramar, betalar 
skatt och är integrerade i samhället. 
 
Vi tror att det är bra att höja lönekravet från dagens 13 000 kr vilket är en 
orimlig låg lön. Men vi i Jokkmokks kommunfullmäktige vill att 
lönesättningen ska kopplas till den svenska modellen där parterna har 
ansvar för löneförhandlingarna. 
 
Därför uppmanar kommunfullmäktige i Jokkmokks kommun regeringen 
och övriga riksdagspartier att ändra beslutet och agera enligt svensk 
tradition på arbetsmarknaden. Alltså att parterna på arbetsmarknaden 
sköter lönesättningen kopplat till de kollektivavtal som finns inom de 
berörda områdena. 
 
Det skulle innebära en kollektivavtalsmässig lön vid arbetskraftsinvandring 
och att det kaos vi ser framför oss för både arbetsgivare och arbetstagare  
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§ 84- fortsättning 
 
skulle minimeras, samtidigt som utnyttjandet av arbetskraftsinvandrare 
skulle minska. 


 
Ärendets beredning 
 
Förslag till uttalande inkommen 2023-10-30. 
 
Överläggningar i kommunfullmäktige 
 
Roland Boman (FJK) läser upp förslaget till uttalande. 
 
Catharina Thuresdotter (S), Fia Kaddik (SV) och Henrik Blind (MP) förklarar 
att de stödjer uttalandet. 
 
Birgit Meier Thunborg (M) förklarar att hon idag ej är beredd att skriva 
under uttalandet. 
 
Ordförande föreslår att de partier som vill skriver under uttalandet. 
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  § 85  Dnr 2023:960 
  


Plan för extraordinära händelser för Jokkmokks kommun 2023-
2026 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att anta ”Plan för extraordinära händelser – Jokkmokks kommun 2023-
2026”. 


 ____________ 
 
 Ärendet 
 


En plan för extraordinära händelser skapas för varje mandatperiod i 
beaktande av risk- och sårbarhetsanalysen. Planen för extraordinära 
händelser innehåller sammanfattat: 
 


• Hur kommunen ska organisera sig under en kris 
• Hur vi ska bedriva samverkan och ledning i syfte att uppnå 


samordning och inriktning  
• Vilka lokaler med nödvändig teknisk utrustning som kommunen har 


för att bedriva samverkan och ledning  
 
Planen för extraordinära händelser är något som ligger till grund för att 
kommunen ska kunna bedriva en effektiv krishantering. Bland annat via att 
resurser har inventerats och krisledningsorganisationen har klargjorts innan 
en kris har inträffat bidrar det till mer effektiv hantering i krisens första 
skede. Planen kan med fördel även nyttjas för händelser som inte är 
extraordinära.  
 
Säkerhetssamordnare John Holmgren föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att anta ”Plan för extraordinära händelser – Jokkmokks kommun 2023-
2026”. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2023-10-18, § 151. 
Tjänsteskrivelse från säkerhetssamordnare John Holmgren 2023-09-19. 
Plan för extraordinära händelser- Jokkmokks kommun 2023-2026. 
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Kopia till 
Samhällsbyggarchef Patrik Sundberg 
Säkerhetssamordnare John Holmgren 
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